
MAJ 2011 - ŠTEVILKA 151 - LETO XIVCAJTNG
Izdaja: Cajtng d.o.o. e Naslov: Tomšičeva 4, Trebnje e Telefon: 07 3460 760 • Fax: 073460 760 • E-pošta: info@cajtng.com • Spletna stran: www.cajtng.com e 
Odgovorni urednik: Goran Smuk* Trženje oglasov: 051618616, cajtng@cajtng.com • Izvod brezplačno prejmejo vsa gospodinjstva v pošti 8210 Trebnje in 60% go
spodinjstev v poštah 8211 Dobrnič, 8212 Velika Loka, 8213 Veliki Gaber, 8230 Mokronog, 8231 Trebelno, 8232 Šentrupert in 8233 Mirnu • Številka vpisa v razvid me
dijev: 867* ISSN: C503-4981 • Za vsebino reklame odgovarja naročnik • Nenaročenih rokopisov in slik ne vračamo • Naročnina: 20€za 1 leto

REDNA IZDAJA!
Naslednja številka Izide predvidoma 17. junija 2011. Redakcijo 
zaključujemo 7 dni prej oz. do zasedbe prostih kapacitet.

Ivan Pongrac
Letos je šel peš na Vrh- 
trebnje že 230-krat, v 
tem času je tam posta
vil tudi klop in mizo.
Na svoje stroške. Na ci
lj je ves material znesel 
peš, kajti avta ne vozi!

Špela Smuk
Je absolutno - vsaj mo
ralno - zmagovalka žu
panskih volitev. Kljub 
županovim prevaram in 
začetni prednosti se mu 
je približala in zaostala 
za le nekaj glasov.

Ponedeljek, 16. maj 2011 ob 16.30 ...

Otvoritev gostilne
PR’ LUBČKU

Zabaval vas bo ansambel Toneta Rusa.
Več na zadnji strani!

IA

0

GEODET d.o.o.

Za vas smo na lokaciji v centru Trebnjega, v objektu 
Občinske obrtne zbornice odprli novo podjetje z 
izkušenimi geodetskimi strokovnjaki.

1A GEODET geodetske storitve, d.o.o.

Izvajamo naslednje storitve:
- ureditev, obnova ali izravnava meje,
- parcelacija,
- zakoličba stavb in objektov,
- določitev zemljišča pod objektom,
- vris objekta v kataster stavb,
- izdelava geodetskega načrta,
- in druga sorodna geodetska dela.

Rimska cesta 8a 
8210 Trebnje

info@1 ageodetsi Telefon - 07 8701100
www.1ageodet.si Fax - 07 870 1101

B PIVNICA
Martin Derstvenšeks.p. 
Prelesje 34, Šentrupert 

Gsm:041421259 
www.pivnica-as.si

ODPRTO VSE DNI V TEDNU

20.05. - Ansambel POGUM (pet)
21.05. - Ansambel NAŠ TAMLAD (sob)
28.05. - Ansambel NAGEU (sob)
04.06. - Ansambel KOZJANSKI ZVEN (sob)
10.06. - Ansambel NEMIR (pet)
11.06. - Ansambel ŠANTEJ (sob)

VcMjeni na plu o& živi giasfo!

10.06. praznujemo 1. rojstni dan. Pridite, veselo bo!
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PRIJATELJSTVA
Popotovanje po najlepši slovenski progi - 
ob 20. rojstnem dnevu Slovenije
Mirna Peč - Mokronog - Mirna - Trebnje - Ljubljana - Jesenice - Bled Jezero - Most 
na Soči - Nova Gorica - Sveta Gora nad Solkanom (z avtobusom) - Divača - Rakek - 
Ljubljana - Trebnje - Mirna - Mokronog - Mirna Peč

V sodelovanju s Slovenskimi železnicami 
in s sorojaki prostovoljci Vas vabimo na ne
pozabno praznično odstiranje obrazov do
movine ob letošnji 20. letnici slovenske dr
žavnosti. Popotovanje z vlakom je posebno 
doživetje, zelo udobno in ekološko. Na vož
nji po edinstveni slovenski železniški progi 
bomo spoznavali skrite bisere Slovenije in se

hvaležno spominjali naših prednikov, ki so 
skozi stoletja tudi za nas soustvarjali Raj pod 
Triglavom, zeleni vrt Evrope. Prisrčno vabi
mo občane vseh petih občin Temeniško- 
Mirnske doline: Trebnje, Mirna, Šentru
pert, Mokronog-Trebelno in Mirna Peč, da 
se pridružite. Prijazno dobrodošli tudi so
rojaki iz drugih krajev Dolenjske.

Na izviren način bomo na krožni poti 
(470km) po Sloveniji promovirali tudi našo 
dolino, ko bomo ponesli pristno dolenjsko 
sporočilo mnogim krajem ob progi. Izlet je 
primeren za vsakogar. Toplo vabimo druži
ne, da ta zanimivi dan spoznavanja domovine 
ob zaključku šolskega leta poklonite svojim 
otrokom. To je darilo, ki lahko obrodi bogate 
sadove v življenju mladega človeka. Lepo va
bimo tudi pevske zbore in druge kulturne 
ustvarjalce Temeniško-Mirnske doline, 
člane planinskih, gasilskih in ostalih dru
štev, upokojenske skupine, župnijske 
skupnosti, krajevne in vaške skupnosti, de
lovne kolektive, skratka vse, ki želite na 
srčen način doživeti praznik slovenske osa
mosvojitve. Naj se del takratnih globokih ob
čutkov in zaupanja v lastne notranje moči spet 
prebudi v nas.

Vsi udeleženci bomo tega dne kot velika 
družina predstavljali Slovenijo v malem, saj 
bodo z nami potovali naši sorojaki, ki žive ši
rom slovenske dežele in znani Slovenci iz do
movine, zamejstva in izseljenstva. Vabimo 
Vas, da skupaj doživimo ta posebni dan, kjer 
bomo odkrivali lepote naše dežele iz povsem 
novega zornega kota.

ODHOD POSEBNEGA V1AKA iz za

četne postaje MOKRONOG ob 6.00, Šent
rupert ob 6.04, Mirna ob 6.07, Trebnje ob 
6.17, Štefan ob 6.20, Velika Loka ob 6.23, 
Šentlovrenc ob 6.27, Gaber ob 6.30, Rado
hova vas ob 6.35. Odhod vlaka iz ŽP Mirna 
Peč približno ob 5.15.

Vožnja po dolenjski progi proti glavnemu 
mestu, postanek v Ljubljani, nato čez 
Sorško polje v Prešernovo mesto Kranj, skozi 
Lesce, na Jesenice. Tam se pričenja svetovno 
znana Bohinjska proga, odprta v letu 1906, 
tehnični presežek gradbene stroke, ki s čudo
vitimi panoramskimi razgledi navdušuje pot
nike iz vsega sveta. Sledi postanek na ŽP 
Bled Jezero, ki nam bo ob nebeških razgledih 
- na »otoček sredi jezera« in venec gora - po
nudil praznično glasbeno voščilo. Skozi Bo
hinjsko Bistrico bomo prispeli v najdaljši pre
dor na progi, dolg 6327 m, ki nas bo popeljal v 
Baško grapo, starožitje severne Primorske.

Na Mostu na Soči bo daljši postanek za 
praznično kosilo in kratek sprostitveni sp
rehod ob reki. Soča nas bo nato po smaragdno 
modri poti popeljala skozi Kanal in pod sve
tovno znamenitostjo, 86m solkanskim mos
tom, v mlado mesto vrtnic, Novo Gorico. 
Nato se bomo z avtobusi odpeljali po pravi 
gorski cesti na razgledno Sveto goro Skal- 
nico (682 m), starodavni Marijin romarski 
kraj, kjer so shranjene stotere zgodbe primor
skega ljudstva. Primorski rojaki nam bodo 
predstavili strnjeno zgodbo Soške fronte, na-

želel prisostvovati sv. maši, se bo lahko v oko
lici prav tako prepustiti tišini in miru, ki ju ta 
kraj izžareva na vsakem koraku. Možen je tu
di ogled muzejskih zbirk, okrepčilo v restav
raciji, sprehod, razgledi od morja do Triglava, 
od Krasa do Nanosa...

Duhovno in telesno osveženi se bomo z av
tobusi vrnili v dolino. Drugi del potovanja 
bomo spet nadaljevali z vlakom čez Kras na 
Notranjsko, kjer sledi zadnji postanek na ŽP 
Rakek. V bližnjem Uncu, mirnem notranj
skem kraju, je svoja zadnja leta preživel 
general, publicist in pesnik Rudolf Maister 
- Vojanov. Je eden ključnih graditeljev slo
venske državnosti, zato bomo tukaj na kratko 
obudili spomin na njegovo sporočilo Sloven-

to pa bo sledila maša za domovino, ki bo po
sebno doživetje. Tako bomo na tem posve
čenem kraju zdravilnih moči deležni širokih 
razgledov za oko, dušo in duha. Kdor ne bo

cem in na njegovo mater Frančiško, rojeno 
v Trebnjem. Čez Planinsko polje in Ljub
ljansko barje se bomo polni srčnih vtisov vra
čali na rodno Dolenjsko, z izstopi v krajih, 
kjer smo zjutraj vstopili. Na zadnjo postajo 
Mokronog bomo prispeli okoli 22.30, v 
Mirno Peč pa približno 25 minut kasneje.

Skozi ves praznični dan se bodo vrstila pre
senečenja, ki jih bodo soustvarjali naši spo
štovani gostje, ki so se s svojim dostojanstve
nim življenjem in plodovitim delom že vpi
sali v zlato knjigo slovenske ustvarjalnosti.

Dobrodošli na prazničnem 
potovanju h koreninam 

slovenstva, ki ga še ni bilo!

CENA VKLJUČUJE: prevoz s posebnim 
vlakom po navedeni progi, prevoz z avtobu
som na relaciji ŽP Most na Soči - gostišče - 
ŽP Most na Soči, prevoz z avtobusom na re
laciji Nova Gorica -Sveta Gora - Nova Gori
ca, potovalni zajtrk na vlaku, praznično kosi
lo z vključeno pijačo na Mostu na Soči, večer
ni prigrizek na vlaku, nezgodno zavarovanje, 
strokovno turistično vodenje, organizacijo in 
izvedbo izleta, DDV.

Prijavite se čimprej, število 
mest je omejeno.

Vodja programa: Maja Kos

INFORMACIJE: Maja, 040 741 171, 
maja.zlatorog@gmail.com

PRIJAVA: Mirjam, 07 348 22 22, 
info@interflash.si

CENA IZLETA:
- ob udeležbi 100 oseb: 67 EUR / odrasla oseba, 50 EUR / otrok z lastnim sedežem
- ob udeležbi 120 oseb: 58 EUR / odrasla oseba, 44 EUR / otrok z lastnim sedežem
- ob udeležbi 220 oseb: 48 EUR / odrasla oseba, 35 EUR / otrok z lastnim sedežem

Še enkrat - pohitite s prijavami, število mest je omejeno!
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TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

g AVTOPRALNICA

NOVO!
Nove viledaste krtače, ki ne poškodujejo vozila (sistem carute)

Ig) SERVIS VOZIL

AKCIJA MESECA!
Polnjenje klimatskih naprav z najsodobnejšimi postopki!

g VULKANIZERSTVO 

g TRGOVINA 

g CHIPTUNING

g PRODAJA MOTORNIH KOLES 

g AVTOOPTIKA 

g PREDELAVA VOZIL NA PLIN

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator centra); TREBNJE
Del, čas: 8-12,13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)

www.vulkanizerstvo.si - e-pošta: bostjan.vovk@siol.net



7 vprašanj o zavarovalništvu, 
na katera morate vedeti odgovor!

Odgovarja zavarovalniški 
agent Igor Kolenc z Mirne

1. Kako pogosto se Slovenci od
ločamo za najrazličnejša zavaro
vanja pred točo? Je povpraševanje 
po tem v zadnjih letih kaj naraslo?
V ZM beležimo večje povpraševanje 
po tovrstnih zavarovanjih v zadnjih 
treh letih - od velikih ujm in toče v le
tu 2008; da pa bi zaznali večje pov
praševanje pred posameznimi napo
vedmi, pa ne moremo trditi. Verjetno 
razlog tiči tudi v tem, da ljudje vza
mejo napovedi z »rezervo« ali pa še 
vedno verjamejo, da ne bodo med 
prizadetimi.

2. Kaj najpogosteje zavarujemo 
pred točo? Vsekakor so najpogos
tejši predmet zavarovanja proti toči 
tiste premičnine in nepremičnine, ki 
so najbolj izpostavljene škodnemu 
dogodku in kjer bi zavarovanci utr
peli največjo škod: zgradbe in posa
mezni deli le teh (strešna konstruk
cija, zidovi, fasade), avtomobili, pre
mičnine v stanovanju oziroma hiši, 
pomembnejši osebni dokumenti itd.
V Zavarovalnici Maribor resnično 
svetujemo, da se ob sklenitvi zava
rovanja zavarovanci o vrsti in načinu 
zavarovanja resnično dobro posve
tujejo z našimi strokovnjaki, ki jim 
bodo z veseljem pomagali.

3. Kako je z zavarovanjem nad

streškov, fasad, streh - objektov? 
Kako je z zimskimi vrtovi, raznimi 
plastičnimi »dodatki« na stanova
njskih objektih? Rizik toče pri za
varovanju stanovanjske hiše krije vse

škode, ki nastanejo, kadar toča z 
udarcem poškoduje katerekoli del 
stanovanjske hiše (npr.: kritina, 
strešna konstrukcija, zidovi, fasade, 
vgrajeno stavbno pohištvo, rolete, 
žaluzije, predmeti ki so fiksno pritr
jeni na objekt - antene, kolektorji, 
markize, itd.) tako, da ga razbije, pre
bije, okruši ali pa zaradi udarca toče - 
ta del poči. Niso pa kriti tisti deli, ki 
ne sodijo k stanovanjskem objektu in 
niso predmet zavarovanja, kot to op

redeljujejo splošni pogoji zavarova
nja hiše.

4. Na kaj naj bodo zavarovanci 
pozorni, ko sc odločajo za najraz
ličnejša zavarovanja v primeru to
če? Zavarovancem priporočamo, da 
svoje premoženje zavarujejo s pre
moženjskim zavarovanje z osebno in 
pravno asistenco ter asistenco doma 
O PA! na novo vrednost. Zavarovanje 
hiše ali stanovanja na novo vrednost 
zavarovancem zagotovi nadomesti
tev poškodovane ali uničene stvari z 
novo.

5. Ko pride do tega, kako naj od- 
reagirajo? Kateri so tisti postopki, 
na katere kljub prizadetosti ne bi 
smeli pozabiti? Zavarovalnica Ma
ribor svojim zavarovancem in vsem, 
ki so utrpeli škodo zaradi neurij še 
posebej svetuje, da v prvi vrsti naj
prej poskrbijo za to, da ustrezno za
varujejo sebe (torej človeško življe
nje) in šele nato svoje premoženje. 
Poskrbela je tudi za hitro in enostav
no prijavo škode: nastalo škodo lah
ko zavarovanci prijavijo prek c-prija- 
ve na www.zav-mb.si/priiava škode 
ali s klicem na brezplačno telefonsko 
številko 080 19 21, kije na voljo 24 
ur na dan. Oškodovanci lahko za po
moč pri prijavi škode pokličejo tudi 
svojega zastopnika, ki je sklenil za
varovanje.

6. V kolikšni meri (razpon) pov
rnete škodo na nepremičnini, ki

nastane kot posledica toče? Višina 
izplačila škode je odvisna od tega, za 
kakšno zavarovanje se zavarovanec 
odloči.

Lahko se odloči za zavarovanje na 
dejansko vrednost (morebitna od
škodnina je zmanjšana za amortiza
cijo zaradi obrabe, starosti in eko
nomske zastarelosti), ali pa za zava
rovanje na novo vrednost (morebitna 
odškodnina je enaka vrednosti nove 
oz. nabavne vrednosti opreme enake 
kvalitete in namembnosti).

7. Kakšne so vaše oblike zava
rovanj za stanovanjske objekte, ki 
vključujejo zavarovanje pred to
čo? Kako je to pri avtomobilih? V
Zavarovalnici Maribor smo obliko
vali paketna zavarovanja, ki zavaro
vancem nudijo optimalno zaščito ta
ko avtomobilov, kot premoženja gle
de na njihov stil življenja in uporabo 
hiše ali stanovanja. Avtomobili so 
pred točo zavarovani s paketi kasko 
zavarovanj. Zavarovati je možno tu
di kmetijska gospodarska poslopja; 
ponujamo seveda tudi podjetniško 
premoženjsko zavarovanje (ki omo
goča kritje posledic toče obrtnikom 
in manjšim samostojnim podjetni
kom), pa tudi zavarovanja za večje 
poslovne subjekte. Tako svojim za
varovancem ponujamo paketno pre
moženjsko zavarovanje O PA!. O PA! 
je premoženjsko zavarovanje Zava
rovalnice Maribor, ki ob zavarovanju 
hiše, stanovanja ali opreme vključuje 
tudi pravno in osebno asistenco ter 
asistenco doma.

G. Kolenc pokriva območje 
nekdanje (večje) občine 
Trebnje, na voljo pa vam je 
na številki 041 599 882!

Na Mimi vsako 
leto več 
starodobnikov, 
letos jih je bilo 
na srečanju kar 
okoli 150!

MIRNA, 27. april 2011-Klub 
ljubiteljev starih vozil Mirnske 
doline Hrast Tržišče, VW klub 
Dolenjska in Bela krajina, Dru
štvo Partizan Mirna in Občina 
Mirna so danes pripravili 5. bla
goslov starodobnih vozil, prvi v 
novi občini, na katerem je bilo 
okoli 150 starodobnih vozil.

„ Veseli smo, da je tako velik obi
sk na petem blagoslovu. Se posebej 
smo ponosni, da smo doživeli to 
našo občino in upam, da bo to os
talo tradicionalno s podporo ob
čine in vseh naših organizacij, ki se

ukvarjajo z avtomobilizmom, “ je 
povedal eden od soorganizatorjev 
blagoslova na Mimi Janez Poto
kar.

Najstarejše vozilo je bil Ford A, 
letnik 1924, s katerim seje pripe
ljal Matic Štepec, med posebneže 
pa so ljubitelji stardobnih vozil uv
rstili tudi skupino traktoristov iz 
Etno društva Draga pri Šentru
pertu. Najstarejši med traktorji je 
bil McCormick iz leta 1954 (last
nik in voznik je Ignac Breznikar), 
najmlajši pa Zetor iz leta 1971 
Martina Breznikarja. Najdlje, 
kar iz Ormoža, seje s hroščem let

nik 1974 pripeljal Robert Horvat, 
pa tudi sicer je bilo med starodob- 
niki (da vozilo lahko pridobi takšen 
certifikat mora biti staro vsaj 25 
let) največ teh zimzelenih VW, 
enega (letnik 1973) je pripeljal tudi 
prvi župan Občine Mirna Dušan 
Skerbiš, ki je vsa leta tudi eden 
soorganizatorjev srečanja;

„(v)idimo, da je vsako leto več 
vozil oziroma, če se zbere preko 
100 starodobnih vozil, je to že do
godek, tako za Mirno, kot za last
nike starodobnikov. In prepričan 
sem, da bodo radi hodili na Mirno 
tudi v prihodnjih letih, ko bomo

morda sam dogodek še obogatili. " 
Ob tej priložnosti je predsednik 

VW kluba Dolenjska in Bela kra
jina Sandi Matkovič mimskemu 
županu izročil plaketo častnega 
člana dmštva in simbolno darilo. 
Blagoslov pred panormasko vož
njo je opravil župnik iz Tržišča 
Slavko Kimovec, potem pa se je 
kolona več kot stotih jeklenih le
potcev odpeljal proti Šentrupertu, 
Krmelju, Mokronogu, na Trebelno 
in skozi Mirno Peč na najvišjo toč
ko v občini Mirna, na Debenec, 
kjerje bil zaključek. fPena Krnc)



S prevarami, zaničevanjem 
in samopomilovanj em do 
županskega stolčka!
V nedeljo, 17. aprila 2011, je v 
Trebnjem potekal drugi krog vo
litev za župana, kjer je z okoli 
53% slavil dosedanji župan Aloj
zij Kastelic. Njegova protikan
didatka Špela Smuk je dobila 
47%. V glasovih ta razlika znaša 
okoli 320 glasov.

Kastelic je svojo kampanjo - to 
je treba priznati - zasnoval zelo do
bro. Dobro zase. Do županskega 
stolčka je prišel s številnimi pre
varami, če omenimo že to, da je 
javnosti razlagal, da ga podpira 
SLS, v resnici pa ga sploh niso. 
Ravno dovolj, da je pobral 10% 
glasov s podeželja. Se eno prevaro

Edini poraženec na teh 
volitvah smo krajani, saj smo
se odločili za župana brez 
vizije, ki konec koncev niti ni 
občan občine Trebnje. To smo 
želeli, to imamo!

si je privoščil zadnji dan, ko je v 
volilnem letaku povedal, daje pos
lal predlog za sodelovanje Marku 
Grandovcu in tako med volivci 
SD-ja povzročil zmedo. Tudi od 
njih je tako pobral 5%, več njih mu 
ni nasedlo. A že to je bilo dovolj, da 
je prilezel do 53%. Odmislimo tu

kaj Kastelčeve nebuloze, daje so
deloval pri projektu »bigsereen« in 
ŠVIC, ker mladi pa le niso tako ne
umni, da bi mu nasedli in ga volili.

Kastelic sije dovolil tudi zaniče-

Karkoli bo v tem mandatu 
Kastelic naredil, vedite, da bi 
lahko vsak sposoben župan 
naredil še enkrat več. Dokaz 
za to naj bo šentruperški župan 
Rupert Gole.

vanje, saj je svojega nasprotnika 
poimenoval za »Smukov klan«, ta 
beseda pa ima negativen prizvok, 
kot bi denimo mi zapisali - Kas
telčeva mafija. Podlost, katero si 
lahko privošči le Kastelic.

Samopom i lo vanj e. Ko je Kaste
lic videl, da se mu ladja potaplja, je 
začel s samopomilovanjem. Posta
vil seje v vlogo plavalca v tihomor
skem zalivu, okoli katerega krožijo 
morski psi, delfinčkov pa je zelo 
malo. (Le na videz) ubogi plavalec 
seje rešil, vsaj še tri leta in pol bo 
vodil občino Trebnje.

Napak za poraz (očitno smo bili 
na strani Kastelčevega protikandi
data, pa kdorkoli bi to že bil!!!) ne 
bomo iskali drugje. Niti ni za poraz

kriva SLS, ker s Kastelicom do se
daj ni mogla sodelovati, a so mu 
njihovi volivci vseeno dali naklo
njenost, niti ni za poraz kriva SD, 
ker se niso jasno in glasno oprede
lili za Špelo Smuk, kot so dejansko 
bili ... Krivi smo sami. Volivci 
imajo vedno prav, oni izbirajo, oni 
izberejo.

V Cajtngu bomo še naprej pod
pirali DROT (in ostale z dobrim 
namenom), saj so tam zbrani ljud
je, ki si od politike ne želijo zasluž
ka, temveč le in izključno napredek 
občine. Volivci ste se žal odločiti za 
še štiri leta prepirov in zdrah.

Cajtng bo seveda izhajal še nap
rej, saj od Kastelica (na srečo) tudi 
do sedaj nismo bili odvisni. Za vse 
težave in probleme se obrnite na 
občinsko upravo. Očitno Trebnje 
še ni zrelo za spremembe in premi
ke na bolje. Karkoli bo v tem man
datu Kastelic naredil, vedite, da bi 
lahko vsak sposoben župan nare
dil še enkrat več. Dokaz za to naj 
bo šentruperški župan Rupert Go
le.

Poraženec teh volitev pa zago
tovo ni Špela Smuk, niti DROT. 
DROT je največji zmagovalec 
volitev, saj ste mu ljudje zaupali 
kar pet stolčkov v občinskem sve
tu. Edini poraženec na teh volitvah 
smo krajani, saj smo se odločili za 
župana brez vizije, ki konec kon
cev niti ni občan občine Trebnje. 
To smo želeli, to imamo!

(Goran Smuk)

Tudi v Cajtngu smo navijali za 
Špelo, saj vemo. da je bila ona edina 

rešitev za konce prepirov in napredek 
občine. Odločili ste se drugače.

1.000 kuvert z vašim logotipom samo 60€ + DDV!*

■■■

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR! Izjemno ugodne cene izolacij!

Rsa knm
G,udu Uralita IMSULAriOht

♦ določeni modeli z več kot 
43% popusta na tovarniško . .2^ —
ceno! EMEDG UcZoZ!nu

♦ kritine že od 5,46€/m2
Z

AGERARP >v
KRALJ MED STREHAMI

ESAL

BREZPLAČNA DOSTAVA! J f Kupovanje pri nas je cenejše,
prepričajte se!
Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!
■■P

m
Tomaž Krnc s.p„ Ledina 1, SEVNICA • Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 • tomaz.krnc@siol.net • www.strehe.si



KOVINARSTVO PAVC ^ L_
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

NADSTREŠKI INOX OGRAJE

//i\
HN0X OGRAJE 
■ NADSTREŠKI 
i KOVINSKE STOPNICE 
i PODESTI
i PREKRIVANJE NADSTREŠKOV 
i RAZREZ IN KRIVLJENJE PLOČEVIN TER VARJENJE 

VSEH MATERIALOV
VSE PO NAROČILU!

OGRAJE

Podjetje s 16-letno tradicijo. 
Se priporočamo!

Kdo so člani sveta v posameznih 
krajevnih skupnostih?

Objavljamo seznam članov krajevnih skupnosti v občini Trebnje, še 
podrobnejše rezultate pa objavljamo na našem portalu Cajtng.com. 
Svete posameznih KS bodo torej sestavljali:

KS Čatež
Predsednik: Bogomir Mlakar
Člani: Janez Babič, Luka Bregar, Janez Zagorjan, Bojan Režek, 

Mihael Pangerc, Leon Kamin
KS Dobrnič
Predsednik: Milan Kastelic
Člani: Melita Jarc, Darko Glivar, Peter Zaletel, Jože Gazvoda, Borut 

Porle, Polikarp Kastigar, Anton Stermec, Filip Avbar
KS Dol. Nemška vas 
Predsednik: Darko Matko
Člani: Alojzij Kastelic (postal župan, zaradi tega bodo potrebne nove 

volitve v tem volilnem okraju), Janez Strajnar, Janez Zakrajšek, Karolina 
Uhan, Marija Zupančič, Milan Dragan, Martina Ratajc, Franci Starič

KS Knežja vas 
Predsednik: Alojz Špcc
Člani: Uroš Primc, Damjan Smolič, Anita Barle, Jožef Anžlovar, 

Anton Murn, Andreja Anžlovar
KS Račje selo 
Predsednik: Darko Pekolj
Člani: Franc Kresal, Anton Zaletel, Vanja Skol, Mojca Višček, Rihard 

Peskar, Mateja Novak
KS Svetinja 
Predsednik: Peter Flis
Člani: Breda Koncilja, Marinka Lipoglavšek, Dragotin Perpar,

Andrej Bobnar, Franci Makse, Marko Prpar
KS Sela Šumberk 
Predsednica: Bogdana Brilj
Člani: Franci Strmec, Gregor Kocijančič, Ignac Trunkelj, Dejan 

Maver, Darko Robida, Primož Ozimek
KS Šcntlovrenc 
Predsednik: Andrej Jevnikar
Člani: Mateja Oven, Andreja Zupančič, Alojz Raj nar, Peter Štrekelj, 

Alojz Bajuk, Jože Korelc
KS Štefan
Predsednik: Anton Strah
Člani: Anton Kek, Anton Bajc, Nataša Klančar, Dean Verbič, Silva 

Zupančič, Janez Strmec
KS Trebnje
Predsednik: David Klarič
Člani: Silva Kastelic, Aleš Germovšek, Marjan Krmelj, Ciril Doles, 

Zvonka Falkner, Dejan Smuk, Franci Opara, Jože Korbar, Mitja Prija
telj, Peter Agnič, Mirko Kurent, Tomaž Zlobko, Matjan Jevnikar, Janez 
Smolič

KS Veliki Gaber 
Predsednik: Boris Praznik
Člani: Janez Bregar, Matej Štepec, Anton Turk, Borut Sever, Lucija 

Marolt, Mitja Jeras, Anton Lavrih, Jože Verbič
KS Velika Loka 
Predsednik: Rok Saje
Člani: Jože Smolič, Jože Medvešek, Majda Kravcar, Zvonka 

Gabrijel, Stanislav Šlajpah, Karmen Pangerc.
Vsem krajevnim skupnostim želimo uspešno delo! (Goran Smuk)

KŠOT-ovci pripravili odličen rock 
koncert, ki je navdušil vse prisotne!

12. april 2011 - Bravo, KŠOT! Ne moremo drugače, kot začeti s temi 
besedami. S sobotnim koncertom v trebanjskem parku ste v našem 
kraju obudili rock, saj seje na koncertu ob številnih mladih zbralo še

veliko starih rockerjev.
Najprej so ob 20. uri nastopili člani 

skupine RockDefect, ki so z nekaj od
ličnimi starimi hiti ogreli občinstvo. 
Nato so prišli Spimdotreh, ki so v tem 
ritmu nadaljevali, »smetana na torti« pa 
je bil nastop D'NceB-ovcev. Program 
so povezovali P.L.I.N.-ovci, ki so z ne
navadnim vodenjem prireditve dali ce
lotnemu dogajanju še dodaten čar. Poz
drav pomladi je absolutno uspel, zato 
tudi končajmo s čestitko - kapo dol, 
KŠOT. Nadaljujte s Pozdravom poletju 
in Slovesom od poletja! Vse skupaj pa 
naj postane tradicionalno.

» Vse skupaj je izpadlo odlično, od
zivi so bili pozitivni. Park je idealna lo
kacija za tako prireditev, z njo smo us

peli v sam center Trebnjega privabiti vse generacije Trebanjcev, ki se tako 
zabavajo, družijo in povezujejo. Tako smo oživili sam center mesta«, je 
uvodoma povedal član organizacijskega odbora Janez Kravcar, na 
vprašanje - od kod ideja za tovrstni dogodek in če bodo s podobnimi pro
jekti nadaljevali pa Janez pove: »Ideja za tak koncert je živela že nekaj ča
sa, odločili pa smo se jo izpeljati sedaj, ko so temperature že primerne za 
druženje na prostem. Vsekakor bo
mo tak dogodek še ponovili, kajti če 
ga ne bi, bi bila to velika škoda za Tre
bnje, ki mu na splošno manjka zabav
nih prireditev. Reakcije obiskovalcev 
(Trebanjcev, Mirnčanov in še mnogih 
drugih) so bile namreč dobre in verja
memo, da si česa podobnega še želijo.
Tudi v prihodnje si želimo podobne
ga, mogoče še celo večjega obiska«.

(Goran Smuk)



Dosedanji občinski svetnik Darko 
Matko novi predsednik KS Dolenja 
Nemška vas

3. maj 2011 - Danes so sc prvič srečali novi člani KS Dolen ja Nemška 
vas, da bi med seboj izbrali novega predsednika krajevne skupnosti. 
Starega predsednika Marjana Matoha bo - na predlog župana Aloj
zija Kastelica - zamenjal Darko Matko, ki je bil v minulem obdobju v 
občinskem svetu svetnik SDS, tokrat pa za svetnika ni kandidiral.

Predsednik KS Dolenja Nemška vasje torej postal 45-letni Darko Mat
ko iz Rodin 19 pri Trebnjem, člani sveta KS Dolenja Nemška vas pa bodo 
Janez Strajnar, Janez Zakrajšek, Karolina Uhan, Marija Zupančič, 
Milan Dragan, Martina Ratajc in Franci Starič. Alojzij Kastelic je pos
tal župan, zato se bodo - zaradi večinskega volilnega sis-tema - morale v 
tem okraju izvesti nadomestne volitve, kar pa seveda pomeni tudi nov st
rošek.

Novi predsednik KS Dolenja Nemška vasje za naš portal povedal, daje 
presenečen in da ni niti pod razno pričakoval, da bo postal predsednik KS,

od presenečenja pa tisti hip tudi ni 
mogel dati izjave. Čez nekaj dni smo 
se z Matkom slišali še enkrat.

»Ja, počasi bo potrebno začeti de
lati. S člani KS smo dogovorjeni, da 
se dobimo naslednji četrtek, ko bomo 
prišli na dan z načrti in idejami. Po
vabili smo tudi bivšega predsednika, 
da nam pove, kje je on končal, da nam 
da nasvete, smernice«, je uvodoma 
povedal Matko, ki je dodal, da je 
kompletna garnitura sveta KS nova. 
» Vsi smo novi, zato bomo rabili nekaj 
nasvetov. Mislim pa, da se bo s to eki
po dah dobro delati. Verjetno bo mo
ral Matoh (bivši predsednik KS, 
op.p.) priti še dvakrat ali trikrat, da 
nam kaj pove«, odkrito pove Matko, 
kar j e seveda bolj prav, kot pa da bi se 
delal pametnega, na koncu pa naredil 

nič.
Seveda nato vprašamo Matka, če že sam razmišlja, kaj bo potrebno na

rediti ... »Treba bo dokončati kanalizacijo, potrebno bo delati na vodovo
du, avtobusnih postajališčih, postajah, pločniku, pa še kaj bi se našlo«, 
uvodoma pove Matko, nato pa se podrobneje ustaviva pri pločniku. »Ne 
vem, koliko je za to pristojna KS, vsekakor pa bomo pritiskali na to, da se 
naredijo pločniki povsod, čim prej pa na najnevarnejšem delu ceste proti 
Ponikvam, v ovinku pod mostom. Je pa potrebno misliti tudi na pločnik pri 
mostu preko Temenice tik pred železnico, kakor tudi na sam most, kije že v 
katastrofalnem stanju«, pove Matko, nadaljujeva pa z vodovodom ...

»Komunala je svoj vložek dala, pripeljala vodovod do vasi, le priključi
ti se je potrebno. Če se ljudje ne priklopijo nanj, potem je to tako rekoč 
stran vržen denar. Občina se je že nekaj zavzemala za to, rekli so, da bodo 
pritisnili vsepovsod, kjer je možno, da bi ljudje prišli do vodovoda, potem 
pa je to kar obmirovalo«, še pove Matko.

Kar se tiče avtobusnih postajališč, je problematika ravno tako pereča, a o 
njej še ni bilo veliko govora. »Avtobusne postaje je potrebno narediti kar 
po ceh krajevni skupnosti. Mi nimamo ene avtobusne postaje, da bi se lah
ko reklo, da je to avtobusna postaja. Avtobusi ustavljajo na privatnem zem
ljišču, ali pa sredi ceste. To ni prav, hkrati pa je tudi nevarno. To bi se po 
moje dah rešiti z relativno majhnim vložkom, saj bi morda bili tudi ljudje 
pripravljeni odstopiti kakšen kvadrat svojega zemljišča za potrebe avto
busa in avtobusne postaje, konec koncev gre za varnost otrok, da ne bi več 
sredi ceste čakali na prevoz v šolo ... Nemška vas, Češnjevek, Lukovek, 
Rihpovec, Jezero, Ponikve, nikjer nič, povsod je potrebno narediti posta
jališča in tudi postaje«, še doda Matko.

Kar pogumno, Darko in ekipa, saj bo šlo! (Goran Smuk)

Trebanjski kegljačici Mileni Veber 
Jarc bronasta kolajna na DP v Celju
V Celju je 17.4. 2011 potekalo državno kegljaško 
prvenstvo za veterane in veteranke, na katerem je 
nastopilo 251 tekmovalcev. Branilka naslova v pr
vi, najmlajši kategoriji, trebanjska igralka Milena 
Veber Jarc (na sliki) je s 504 podrtimi keglji os
vojila bronasto kolajno. V tretji kategoriji je Rozi 
Flisar zasedla 10. mesto, v peti, najstarejši kate
goriji pa Lojzka Škafar osvojila 5. mesto. Na tek
movanju je nastopil tudi trebanjski kegljaški trener 
Niko Goleš in sicer v tretji skupini, v kateri je nas
topilo 51 aktivnih igralcev iz slovenskih lig in s 
538 podrtimi keglji osvojili visoko 6. mesto.

(Kegljaški klub Trebnje)

Bonum d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT 
07/343 4160 • www.bonum.si • bonumdoo@siol.net

DOVOLITE SANJAM, DA ZAŽIVIJO! KAKOVOST, ENERGETSKA VARČNOST, 
BLIŽINA MESTA IN NARAVE, TER UGODNA CENA SO SEDAJ REALNOST.

BODITE IZBIRČNI.
BODITE ZAHTEVNI.

- STANOVANJA OD 28-96 M2
- MOŽNOST NAJEMA STANOVANJ
- MOŽNOST IZBIRE PARKETOV IN VRAT (BELJEN HRAST, BAMBUS....)
- 75 POLNO VKOPANIH PARKIRNIH MEST
- ŠTIRI RAZLIČNE VRSTE KOPALNIC

SPOMLADI V NOV DOM! 
RIMSKI DVORI TREBNJE.

08 (01) 51 99 212 ali 041 229 088 ti info@rimskidvori.si
MTI d.o.o., Devova ul 5,1000 Ljubljana http://www.rimskidvori.si
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24-urni telefon - 07 3482 120 Veterinarska postaja Trebnje d.„.=.

NOVO • NOVO • NOVO • NOVO • NOVO
Pregledi kobil za brejost z UZ na domu

NOVO! NOVO!
Pasja hrana

■■
Eukanuba*1 Hilli

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE
pon - pet: od 7. do 19h; sob: od 8. do 12h

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031380 257 (ambulanta, lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041638103 (ambulanta, lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041627 728
- Damjan Mišmaš, dr, vet. med.: 041310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031363 246

NAŠE STORITVE: -lekarna
- veterinarske storitve - reprodukcija domačih živali

na terenu - identifikacija in
- ambulanta za hišne živali registracija živali (SIR)

KS Trebnje bo vodil David Klarič, ki bo 
že na naslednji seji predlagal plan dela 
in spremembe v delu KS!

4. maj 2011 - Sinoči je na sedežu KS Trebnje potekala seja, na kateri 
so se srečali novoizvoljeni člani KS Trebnje. Sejo je vodil Metod Žužek 
(sicer tudi predsednik Občinske volilne komisije - OVK), ki je prišel 
na sejo v prisotnosti župana Kastelica, čeprav to (vodenje seje z nje
gove strani) ni po poslovniku oz. statutu.

Klarič gaje na to takoj na začetku 
seje opozoril, a ni zaleglo in sejo je 
Žužek vodil še naprej, vse do izvoli
tve Klariča za predsednika. Ko je že
lel z vodenjem še kar nadaljevati (pri
družil se muje celo tudi Kastelic), pa 
mu (jima) je Klarič enostavno vzel 
besedo.

Metod Žužek je sicer zelo razgle
dan in sposoben človek in tudi ne bi 
bilo nič narobe, če bi on vodil sejo, a 
če to ni po pravilniku, se tega enosta
vno ne sme delati. Prepričani smo, da 
vse to ni zrastlo na njegovem zelni
ku, zato se sprašujemo, zakaj Kaste
lic tako »forsira« predsednika OVK, 
da vodi seje KS. Kot je slišati, vče
rajšnja seja namreč ni bila edina, na 
kateri sta se prikazala...
Pa se vrnimo k bistvu. Na predlog 

bivšega predsednika Petra Agniča, je novi svet KS Trebnje soglasno za 
novega predsednika potrdil Davida Klariča, čigar prve besede so bile, da 
si želi dobrega sodelovanja s svetniki in tudi z občino, napovedal pa je, da 
bo na naslednji seji predlagal svojega pomočnika (podpredsednika), plan 
dela in tudi spremembe v delovanju KS.

Željo po dobrem sodelovanju s KS Trebnje kot naj večjo KS v občini je 
nato izrazil tudi župan Alojzij Kastelic, kije med drugim dejal, da se bo ta
koj zavzel za ureditev posebnega statusa KS Trebnje (v odnosu do drugih 
KS), kar naj bi pomenilo več financ za KS Trebnje. Svetniki so to z odo
bravanjem podprli, nam pa ostane da vidimo, kdaj (in če) bo župan to ob
ljubo izpolnil.

Županje nato tudi povedal, daje na začetku svojega mandata KS Treb
nje prejemala za svoje delovanje več kot 300.000€, sedaj pa prejema 
500.000€. S tem je želel povedati, kako velikodušen naj bi bil, a gaje nek
danji predsednik Agnič takoj popravil, da to ni res, saj so vmes na občini 
spremenili način financiranja KS in da realno sedaj KS Trebnje dobi 
manj in ne več. Kot primer je Agnič navedel, daje včasih Občina k vsake
mu projektu KS dodala 50% (50% KS + 50% Občina), sedaj pa je financi
ranje projektov 100% na plečih KS. kar dejansko pomeni, da KS dobiva 
manj denarja, čeprav na prvi pogled izgleda drugače. Med svetniki je 
bilo takoj slišati, kako župan zopet s svojimi izjavami zavaja in spreminja 
dejstva ter olepšuje zadeve, ki pa so v resnici drugačne.

Tudi Jože Korbarje povedal, da si želi, da se ga kot novinca v KS bolj 
seznani z zadevami iz preteklosti, da ne bo kdo mogel še naprej z izjavami 
spreminjati dejstev.

Dejan Smuk, kije prišel v KS z največ glasovi (vsi glasovi v priponki ca 
Cajtng.com), je povedal, daje njegova želja, da se delovanje KS Trebnje 
spremeni v osnovi in da KS ne bo le parcialna izvajalka projektov, kolje 
bila do sedaj, ampak da se sprejme globalni načrt razvoja mesta Trebnje 
in se v njem opredeli razvojna strategija in prednostne naloge ter da tako 
enkrat končno Trebnje postane mesto tudi dejansko, in ne le na papirju.

Sicer pa so bili vsi svetniki soglasni, da bodo s skupnimi močmi storili 
vse, da bo življenje v našem mestu boljše.

Super, se že veselimo. Srečno, g. Klarič in člani Sveta ... Srečno KS 
Trebnje! (Goran Smuk)

♦ prevozi, selitve z ekipo
♦ košnja trat, tudi strmejših terenov
♦ urejanje vrtov, rahljanje vrtičkov, h.tro

obrezovanje živih mej,... ... učinkovito...
♦ čiščenje kleti ter odvoz ••• ugodno ... 

kosovnega materiala
♦ prodaja in dostava drv

041589 243

Miran Kovačič na startu najhitrejši, po 
padcu pa končal tekmo na 4. mestu!

4. maj 2011 - Na motokros progi Stranska vas pri Semiču so motokrosi
sti na prvomajsko nedeljo odpeljali praznično drugo dirko za državno pr
venstvo DP SLO MX v motokrosu. V razredu do 85 kubičnih centimetrov 
je slavil Anej Braniselj 
(MSK Notranjska). Na 
startu je bil naj hitrejši Mi
ran Kovačič (AMD Tre
bnje, desno), a je padel in 
izgubil kar nekaj mest.

Kovačič je tako po zma
gi na uvodni dirki sezone 
tokrat zasedel nehvaležno 
četrto mesto.

V skupnem seštevku dr
žavnega prvenstva je Bra- 
nisclj za točko prehitel 
Kovačiča, ki je zdrsnil na 
drugo mesto. (Anclrelu 1’rL'l)



TREBNJE: Smrtno nevarna, cca 20m 
globoka, luknja v gozdu nad Odrgo!

3. maj 2011 - Bralec 
nas je obvestil, da je v 
gozdu nad Odrgo v 
Trebnjem velika luk
nja, ki zna biti celo sm
rtno nevarna tako za 
ljudi, ki tam hodijo, 
kakor tudi za živali. V 
pogovoru z bralcem 
smo izvedeli za natan
čnejšo lokacijo in se se
veda takoj odpravili v 
akcijo.

Kakšnih 500m od 
zadnje hiše na Odrgi po 
cesti naprej proti Repčam, z desne strani so ob cesti hlodi, smo zavili levo v 
gozd in kmalu našli luknjo, kije zavarovana s policijskim trakom. Pre
vidno smo stopili bližje in ugotovili, daje luknja res grozljiva. Pri vrhu ima 
le-ta premer približno 2 metra (pa raje več), potem pa se čedalje bolj oži. 
Dna (konca) luknje ni videti, se pa proti globini zoži nekje do pol metra pre
mera. Skratka, zares grozljivo, predvsem pa - nevarno.

Ko smo začeli naokrog zbirati 
informacije o nastali jami, smo 
izvedeli, da bi naj luknja nastala 
pri gradnji avtoceste, ob mini
ranju. O nevarnosti bi naj bila 
obveščena že tudi Civilna zašči
ta. katere predsednik bi naj bil 
Trebanjec Alojz Ratajec, sicer 
zaposlen na DARS-u, ki bi naj za
menjal pokojnega Dušana Mež

naršiča.

Naprošamo bralce, da obvestijo 
nas ali pa pristojne organe v 
primeru, da opazijo še 
kakršnokoli nevarnost v 
njihovem okolju, saj bo le tako 
lahko ustrezno poskrbljeno za 
našo, skupno varnost!

Poklicali smo Ratajca, kije najprej dejal, da sploh ne ve, če je predsed
nik CZ, ker da ne ve, če gaje Kastelic potrdil, nato pa vprašal, če ga želimo 
»natakniti«. Na naš odgovor, da želimo le izvedeti, če jc bil obveščen o ja
mi in kako je reagiral, pa je v nadaljevanju pojasnil, daje ravnokar prišel iz 
tujine, da o jami ne ve ničesar in da si jo bo ogledal danes v toku dneva. Še 
prej je dejal, da ne ve točno, kdo gaje o jami obvestil, on pa je predlagal - 
ker je bil sam v tujini -, naj se obrnejo na Javornika, direktorja OD.

Policija je svoje delo opravila do te mere, daje zavarovala nevaren kraj,
po naših informacijah pa 

bi naj bili o luknji obve
ščeni tudi trebanjski 
gasilci. Koliko bodo 
lahko pomagali oni, je 
sicer vprašanje, je pa za
nimivo, da se ni nihče 
spomnil poklicati ja
marjev. Smo pa zato to 
storili mi.

Poklicali smo Jamar
ski klub Novo mesto, 
Tanja Rukše pa nam je 
povedala, da ni več 
predsednica J K Novo 

mesto, daje pred kratkim 
predsednik postal njen mož, a jih - po njenih informacijah - o nevarni jami 
v Trebnjem ni obvestil nihče. Jamarji iz Novega mesta si bodo - tako smo 
se dogovorili mi - luknjo ogledali morda že v tem tednu v popoldanskih 
urah, sicer pa take stvari načeloma rešujejo preko vikendov. »Jamo jc pot
rebno raziskati, da se vidi, kakšna je, kako poteka in tako naprej, potem pa 
sc vidi, če sejo zasuje, ogradi ali kako drugače zaščiti, da ni nevarna«, je 
med drugim povedala Tanja Rukše.

Primer spremljamo naprej na spletni strani Cajtng.com! (GoranSmuk)

Trebanjka Nika Radelj na DP 
podrla 541 kegljev in je v vodstvu!

24.04.2011 - Na 6-steznem kegljišču v Kamniku je 
bil odigran 3. krog državnega kegljaškega prvenstva 
za najmlajše, na katerem je Trebanjka Nika Radelj 
podrla 541 kegljev in dosegla najboljši izid kroga 
med 115 nastopajočimi v tretji in četrti kategoriji. Z 
izidom 1.583 keglji vodi pred Celjanko Ines Kletečki 
in Postojnčanko Mašo Miklavec pred majskim nas
topom v Cerknici. Trenutno je Nika Radelj na 1. me
stu s 1.583 podrtimi keglji, druga naša kegljačica 
Nastja Kastelic pa j c s 1.367 podrtimi keglji na 13. 
mestu.

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

6:041644 981, www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

MONT

šLŽSB
BES

Zavarovalniško zastopanje

LEON ROJC s.p.

OBVEZNO avtomobilsko zavarovanje) ) 

Že imate bonus pa

nimate še 50% bonusa

Izkoristite ugodnost,
preskočite dva 
premijska razreda
in napredujte za
• popust na gasilce
• popust na mlade družine
Dodatno: tudi ob škodnem dogodku 
brezplačen nasvet in pomoč.))

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026



Starejši dečki RK Trimo Trebnje 
so državni podprvaki!

1. maj 2011 - V petek, 22. in soboto, 23. aprila 2011, je v Trebnjem po
tekal finalni turnir v rokometu za starejše dečke B. Med seboj so se po
merile štiri najboljše ekipe v državi - RK Trimo Trebnje, RK Jeruza
lem Ormož, RK Cimos Koper in RK Krško.

Trebanjski rokometaši so se najprej (prvi dan, v petek) pomerili proti 
lanskim državnim prvakom, ekipi RK Krško, katere so v napeti tekmi us
peli poraziti, končni izid te tekme je bil 16:15. Kljub dobri igri celotne eki- 
peje potrebno pohvaliti Matica Kotarja, kije dosegel polovico vseh naših 
golov, tudi odločilnega za končno zmago.

Ko so padli lanski državni prvaki, je bilo slutiti rahlo vznemirjenje 
med navijači (in tudi med mladimi rokometaši), ostalaje le še tekma proti 
Onnožanom, saj bi Koprčani - glede na minule izkušnje - morali biti lahek 
zalogaj.

Koprčane so drugi igralni dan naši rokometaši res premagali, a še zdaleč 
ne tako z lahkoto, kot pred meseci, ko sojih v trebanjski dvorani "nama- 
hali" za kar 14 golov. Tokrat so bili naši rokometaši skoraj celo tekmo v 
rahli prednosti, šele proti koncu se jim je uspelo odlepiti, tako da je bil 
končni rezultat 25:21 dosežen dosti težje, kot je to videti na prvi pogled.

Sledila je odločilna tekma - za prvo mesto. Začetek tekme je pripadel 
našim rokometašem, v nadaljevanju pa so Ormožani izid izenačili ter proti 
koncu tekme celo povedli z 11:9. Tudi v nadaljevanju je bila premoč na 
strani Ormožanov, ki so povedli celo za šest golov, kar je bilo tudi odločil
no. Naši rokometaši so do konca tekme izid uspeli znižati, a do izenačenja, 
kaj šele do zmage, jim ni uspelo priti. Naši rokometaši so na koncu izgubili 
za dva gola.

"Tudi drugo mesto si štejemo v izjemen uspeh, saj smo se z lanskega če
trtega mesta povzpeli na mesto državnega podprvaka. Čestitam fantom za 
odlične igre", je o uvrstitvi na zaključnem turnirju povedal trener naše eki
pe David Lipoglavšek, kije že pred tekmo napovedal, da bo zadovoljen z 
vsakim mestom, ki bo višje od četrtega. Prišel je do drugega, za kaj več 
pa je zmanjkalo - kot je dejal Lipoglavšek - športne sreče.

Prvo mesto in naslov državnega prvaka je torej pripadlo ekipi RK Jeru
zalem Onnož, drugo mesto ekipi RK Trimo Trebnje, tretje RK Cimos Ko
per in četrto RK Krško. Pokal za najboljšega vratarja je povsem zasluženo 
prejel Trebanjec Žiga Urbič, najboljši strelec je bil Marko Sintič iz RK 
Krško, naziv najboljšega igralca pa je pripadal Blažu Geču iz RK Jeruza
lem Onnož. (Goran Smuk)

+ POGREBNE 
I STORITVE
Dovolite, da vam mi uredimo in pripravimo vse 
potrebno za dostojanstveno slovo od vaših najdra/jih!

Pridemo na vaš dom!

dana"
industrijska prodajalna

Glavna cesta 37, Mirna 
Tel.: 07/34-34-290, fax: 34-34-291 
Gsm: 041/844-488 DEL0VNI ČAS: pon.-pet. 7-18h, sob. 7-13h

► PIJAČA II. KVALITETE 
OBČUTNO CENEJŠA!

► POPUST PRI NAKUPU VEČJIH 
KOLIČIN-ZARAZNE 
PRIREDITVE, ZABAVE,...

Domnevno zaradi neprilagojene hitrosti 
nesreča na Kidričevi ulici v Trebnjem!
4. maj 2011 - V nedeljo, 29. aprila 2011, je prišlo do nesreče na Kidri
čevi ulici v Trebnjem, v kateri na srečo - po besedah bralke - ni bilo 
poškodovanih.
»Gospa seje s sinom peljala iz Račjega sela proti Trebnjem. Zaradi hitrega 
zaviranja na mastnem cestišču je izgubila nadzor nad vozilom, katerega je 
začelo odnašati naravnost proti tamkajšnji hiši. Na srečo je vozilo prestre
gel majhen oreh. zaradi ka- 
terega ga je odbilo proti ■rt*'*' 
cestišču, kjer se je tudi zaus
tavilo. Na srečo voznice in 
sina nasproti v tistem tre
nutku ni pripeljalo nobeno 
vozilo, tako da sta oba ude
leženca nesrečo odnesla 
brez poškodb. S pomočjo 
policistov je promet takoj 
steke! po zgornjem cestišču, 
ekipa iz PSC Krmelj pa je 
poskrbela, da je bilo vozilo s 
cestišča odstranjeno že po
slabi uri, tako da je promet spet nemoteno stekel po glavni cesti.«
Tako torej pravi bralka, v včerajšnjem policijskem poročilu PU Novo me
sto pa nesreča ni bila omenjena, zato je edina verzija nesreče zaenkrat ta. 
Gre torej za neuradno poročilo!

Ne zamudite posebne ponudbe v PSC KRMELJ: 
e brezplačen pregled delovanja klimatske naprave 
• 15% popust za polnjenje klimatske naprave

Peter Blatnik s.p., Ilrastulje 48, Škocjan; 031/651-554,041/651-554
PSC MARJAN KRMELJ s.p., Kidričeva 22a, TREBNJE, 

servis(5)psckrmelj.si, 07/34 81450,040 204 804, www.psckrmelj.si



ŠAHOVSKE NOVIČKE

Šentrupertske osnovnošolke 
tretje v državi!

1. maj 2011- Mladi šahisti in šahistke iz os
novnih šol Mirna, Mokronog in dr. Pavla Lu
načka Šentrupert so uspešno nastopili na ekip
nem državnem prvenstvu osnovnošolcev do 12 
let. Tekmovanje je potekalo v nedeljo, 17. aprila 
v Laškem. V konkurenci dečkov je nastopilo 48 
ekip, med dekleti pa 17 ekip. Lep uspeh so do
segla šentruperska dekleta, ki so v postavi Zala 
Šturm, Teja Podlogar in Nastja Breznikar 
osvojile tretje mesto ter zaostale le za ekipama iz 
OŠ Šempeter in OŠ Borisa Kidriča Maribor.

Dobro igro so prikazala tudi dekleta iz Mok
ronoga, ki so igrale v postavi Maruša Penca 
Kocjan, Monika Janežič in Lana Gregorčič in 
zasedle končno dvanajsto mesto. Še višjo uvrsti
tev jim je onemogočil ravno poraz v lokalnem

derbiju, saj so v predzadnjem kolu izgubile s 
šentrupersko ekipo z rezultatom 3:0. Treba pa je 
poudariti, da so bila mokronoška dekleta med 
najmlajšimi ekipami, zato lahko v naslednjih le
tih pričakujemo še njihove višje uvrstitve.

V konkurenci dečkov je šentruperska šola 
(Matej Brcar, Staš Hysz, Matic Kurent, Voj
ko Hysz) osvojila 18. mesto, ekipa OŠ Mirna 
(Andraž Gruden, Julij Kramar, Anita Kop
rivc, Rok Urbančič) 37-to in OŠ Mokronog 
(Boštjan Janežič, Matic Smole, Klemen Aj- 
dišek, Jakob Vrabec) 41 -to mesto. Ne ravno vi
soka mesta dečkov dokazujejo, daje državno pr
venstvo na res visokem nivoju, kar daje uspehu 
Šentruperčank še dodatno težo. Zmagali so 
učenci iz OŠ Stražišče Kranj.

Na zaključni slovesnosti po koncu tekmova
nja so bili razglašeni tudi najuspešnejši posa
mezniki na prvenstvu. Nagradi sta prejela tudi 
dva igralca iz OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert. 
Med dečki je bil na prvi deski najuspešnejši Ma
tej Brcar z vsemi sedmimi točkami, med dekleti 
pa Teja Podlogar na drugi deski s šestimi točka
mi iz sedmih partij.

Mladim šahi stom trebanjskega 
kluba kar pet pokalov

S petim turnirjem, kije potekal 8. aprila v No
vem mestu, se je končal ciklus Dolenjske ka
detske lige za letošnje šolsko leto. Tudi na zad
njem turnirju, katerega seje udeležilo 75 šahistk 
in šahistov, je bilo kar nekaj trebanjskih šah isto v

uvrščenih med najboljše tri. Zmagovalec do 18 
let v absolutni konkurenci je bil Aleš Brcar, 
med dekleti do 12 let je bila najboljša Zala 
Šturm in tretja Teja Podlogar, med fanti drugi 
Matej Brcar. v konkurenci deklet do 10 let pa 
tretja Maruša Penca Kocjan.

Skupno seje turnirjev Dolenjske kadetske li
ge v letošnjem letu udeležilo 163 šahistk in ša
histov iz Dolenjske in tudi drugih pokrajin. Po 
koncu tekmovanja so bili razglašeni tudi najbo
ljši v skupnem seštevku. Člani trebanjskega klu
ba so prejeli kar pet pokalov. Skupno drugo me
sto so osvojili Teja Podlogar, Matej in Aleš Br
car, tretje pa Zala Šturm in Anita Koprivc.

Matej Brcar zmagovalec 4. 
turnirja ŠK. Trebnje

V sredo, 20. aprila je na osnovni šoli Mirna 
potekal četrti letošnji mladinski turnir Šahov
skega kluba Trebnje, ki se ga je udeležilo 16 
mladih šahistov. Zmagovalec je postal Matej 
Brcar pred Zalo Šturm in Tejo Podlogar. Enak 
vrstni red je tudi v skupnem seštevku po koncu 
spomladanskega dela tekmovanj. Ciklus se na
daljuje septembra s turnirjem v Mokronogu.

Mesojedec še enkrat premočan, 
od naših najboljša Cvetko Jakša 
in Andrej Brcar

Tudi člani so končali s spomladanskim delom 
letošnjega ciklusa mesečnih turnirjev. Na april
skem turnirju je bil med 18 udeleženci najboljši 
Zvonko Mesojedec pred Cvetkom Jakšo in 
Andrejem Brcarjem. V skupnem seštevku pa 
po štirih turnirjih vodi Cvetko Jakša pred Andre
jem Brcarjem in Francijem Dolinškom.

(Goran Smuk)

HIŠA LEPOTE

1%
D:

FRIZERSTVO - KOZMETI 22
Drska 8, Novo mesto

le) 07 33 77 270 
gsm 031 831 131

e mail Mlon-nm@ar1-pe si 
splet wwwari pesi

KAVITACIJA 
-50%

OBLIKUJTE SVOJE TELO
_____________ s tem kuponom v maju___________________

TRAJNO IPL+RF LASERSKO ODSTRANJEVANJE DLAČIC

-30%

OPTIKA

UNITED 
GLASSES OF
<=t_/SSIV/XH<=r3,

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI 

na zdravstveno kartico

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto 
Kettejev drevored 32 
8000 Novo mesto

Optika Glasmaher 
PE Brežice
Cesta prvih borcev 20c 
8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

Gt-ZNSIV/M-ieT^.CZOIV«
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Tretji pohod Cici planincev 
na Sv. Lovrenc pri Lisci

Sončna velikonočna sobota je cici planince Vrtca Veliki Gaber zopet 
zvabila v naravo. Tokrat je bil naš cilj osvojiti Sv. Lovrenc nad Sevnico. Pot 
nas je vodila proti Sevnici in naprej do Krakovega pod Lisco, kjer smo za
pustili vozila. Peš smo se odpravili čez pašnike in na to skozi gozd po »srč- 
kovi poti«. Spremljala sta nas vodnika Ciril Doles in Jožica Bolanča. Pod 
vznožjem sv. Lovrenca smo za krajši čas postali in si ogledali mini botanič
ni vrt. Po prijetnem okrepčilu smo pot nadaljevali navkreber proti cerkvici

sv. Lovrenca. Seveda naš cilj ni bil samo občudovati prekrasen razgled na 
slikovito slovensko pokrajino. Čas velike noči je namreč čas, ko se rastišče 
encijana, kije zaščiteno in razglašeno za botanični naravni spomenik po
kaže v vsej svoji lepoti. Pogled na modre dehteče cvetice, ki sramežljivo 
kukajo iz zemlje je bil v preteklosti za marsikoga tako vabljiv, daje encijan 
dobil svoje varuhe, ki bodo ohranili to prelepo cvetlico tudi za naše zanam
ce. Osvojen je bil še en vrh, zapolnjeno še eno mesto v naših planinskih 
dnevnikih. Da ne bi velikonočna sobota minila brez za ta praznik značilnih 
dobrot, smo si pred povratkom v dolino privoščili še potratno potico, ki jo 
je za nas spekla naša Brigita.

Ob povratku v Veliki Gaber smo se zadovoljni razšli, saj je bil za nami še 
en čudovit izlet, ki smo ga preživeli v odlični družbi in veselem razpolože
nju. (Vzgojiteljica, Tanja Falkner)

FRIZERSKI
SRLOR
RATALIJA

Vrhunska lasna kozmetika
PAUL MITCHELL.

V našem salonu nudimo vrhunske frizerske storitve s profesionalno 
lasno kozmetko Paul Mitchell. Njihove izdelke lahko pri nas tudi kupite. 
Kvalitetna usluga za primerno ceno.
Ker vam želimo biti popolnoma naklonjeni, je zaželjeno naročilo na 
storitev po tel. 040 858 665

Natalija Mežan s.p., Velika Loka 11 (nasproti trgovine), VELIKA LOKA 
040 858 665; Del. čas: tor, sre 8h - 15h, čet, pet lih - 18h, sob 8h - 12h

Veseli Mimčan Niko Borštnar ob 
svetniško mesto za le šest glasov!

12. april 2011 - Mimskemu »ministru za kultu
ro« Niku Borštnarju je na nedeljskih volitvah le 
za nekaj glasov ušlo mesto med občinskimi svet
niki. Niko je namreč dobil 199 glasov, tretje- 
uvrščeni Zoran Remic pa 205. Borštnar torej ne 
bo sodeloval v OS, je pa ta čast (in dolžnost) pri
padla - kot smo že pisali - Janezu Bračku, ki je 
dobil največ glasov (231), Anici Marinčič (206) in 
Zoranu Remicu (205).

Niko Borštnar je sicer kandidiral kot neodvisni 
svetnik, sicer pa mu je bližje leva opcija, saj je dol
goletni član LDS-a. Na Mimi je znan kot velik kul

turni delavec, še posebej pa je znana njegova harmo
nikarska prireditev Vesel sem Mimčan. Niko, bo pa dmgič več sreče, a ne?

Zapišimo še enkrat - ostali člani občinskega sveta občine Mirna so And
reja Erazem, Milena Drčar, Bariča Kraljevski, Stanko Tomšič, Jože 
Novak in Peter Smole. Več rezultatovnaCajtng.com!
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kvalitetne računovodske in knjij 
storitve po ugodni ceni 
optimiziranje davčne napovedi 
svetovanje in pomoč pri pridobivanju subvencij 
podpora pri vzpostavitvi 
poslovno-informacijskega sistema podjetja 
izdelava poslovnega načrta 
ostale tekoče storitve in svetovanje

Irena Macele Colarič s.p., Žabja vas 4, NOVO MESTO 
041/773-456 • info.micra@gmail.com
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V Trebnjem imamo novo 
zavarovalnico, Zavarovalnico 
Generali!

13. april 2011 - Pred natanko enim tednom seje v Trebnjem, natančneje 
v Starem trgu, odprla zavarovalnica Generali. Lastnik poslovalnice 
Danijel Mlinar iz Rihpovca, sicer prišlek v naše kraje iz Rogaške Slatine, 
je za Cajtng.com po
vedal, da pričakuje 
dober odziv Treba- 
njcev in okoličanov, 
saj zavarovalnica 
Generali ponuja kar 
nekaj dobrih zava
rovanj.

»Generali d.d. vr
ne 10% plačane let
ne neto premije av
tomobilskega kasko 
zavarovanja vozni
kom osebnih vozil - 
fizičnim osebam, ki
v obdobju zavoro- ___ _______
vatnega leta ne pri
javijo škode iz tega naslova. Nagrajujemo tudi varne voznike s trojnim po
pustom za imetnike Petro! klub plačilne kartice zvestobe«, jele eno izmed 
prednosti zavarovalnice Generali predstavil vodja poslovalnice Danijel 
Mlinar.

eaAvarovalnica
Generali. V starem 
trgu pri Red Staru.

Vabimo vas, da tudi vi preverite ponudbo novoodprte zavarovalnice, ki 
bo odprta od ponedeljka do petka od 8. do 12. in 13. do 17. ure, ob sobotah 
pa od 8. do 12. ure. Se lokacija? Generali vas čaka(jo) v Starem trgu, nas
proti KZ, tik ob gostilni Red Star. Vabljeni! tc,oran.'!,miki

P0GREBRE m 
POKOPALIŠKE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti mybo|j5i in najugodnejši.

Ohlešen d.o.o.. K Kultu 26, Rovu mesto: Tel.: 07/33 70 200 ■ nun stop
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STREHE 
FASADE
KONSTRUKCIJE

Ivan Pakiž, s.p., Rodine 2, TREBNJE • 041 773 511 • monting@siol.net

Mladi trebanjski bowlingaši na DP prejeli 
nagrado iz rok Nataše Pirc Musar!

20. april 2011 - V Bowling centru Klub 300 v Ljubljani je potekalo Dr
žavno šolsko tekmovanje v bovvlingu. Na državno tekmovanje se je uvr
stilo 28 ekip, med njimi tudi dve ekipi iz Trebnjega, kijih trenira Andrej 
Pungartnik. Za prvo ekipo so igrali Jan Čibej, Jan Kržan in Jan Flor
jančič, drugo pa so krojili Meta Kržan, Lenart Peskar, Tamara Pate in

Anže Povhe.
Naj omenimo, da sta

naše Trebanjce general
na sekretarka BZS Na
taša Pirc Musar že na 
začetku tekmovanja 
pozdravila in jim zažele
la veliko sreče. Ekipno, 
zaradi svoje mladosti.

mezno osvojil 3. mesto, 
kar je še posebej pohvalno, pri tako številčni in konkurenčni udeležbi mla
dih bovvlingašev. Obe ekipi v prepoznavnih rumenih majicah, ki sta zasto
pali Trebanjske bovvlingaše, sta bili zaradi poguma in mladosti celotno tek
movanje v središču pozornosti. Na koncu tekmovanja jim je Nataša Pirc 
Musar osebno čestitala in jim podelila nagrade za pogum in hrabrost, ki so 
jih prejeli kot edini.

Organizatorji so poskrbeli za popestritev tekmovanja in priredili tekmo
vanje v bovvlingu za učitelje oziroma vodje ekip. Tekmovanja seje udeležil 
Dejan Hribar, kot eden od predstavnikov trebanjskih ekip in osvojil dru
go mesto, kar je našima mladima ekipama v poseben ponos. Šola bow- 
linga za otroke na bovvlingu v Galaksiji še vedno poteka. Ker so mladi in 
nadobudni bovvlingaši izjemen potencial, bovvling Galaksija skupaj z 
Bovvling klubom Galaxija že snujeta plane za prihodnje šolsko leto.

(Urška Gričar. Galaksija Trebnje)

niso mogli poseči po 
naj višjih mestih, je pa za 
presenečenje poskrbel 
Jan Čibej, ki je posa-

bili obe ekipi najmlajši 
med udeleženci, zato je

•fT
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Mladi bovvlingaši iz šole 
bovvlinga Galaxija Trebnje 
so bili največja atrakcija.
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Zupančič + družba d.n.o. 
Jezero 22, Trebnje; 041339185 ■ Izdelava ostrešij

■ pokrivanje streh z 
opečno, betonsko in 
pločevinsto kritino

■ izdelava točkovnih 
snegobranov

■ vgradnja strešnih 
oken
montaža žlebov in 
zaključnih obrob

Pred mladimi mimskimi 
nogometaši U10 odločilna tekma

Mimski nogometaši do 10 let pod vodstvom Matjaža Ožka držijo prvo 
mesto na prvenstveni lestviei. Ker so si pred nekaj krogi v Novem mestu 
(nepričakovano) privoščili kiks proti NK Krka, morajo v naslednjem kro
su proti Kolpi, katero so doma sicer z lahkoto (6:1) premagali, igrati vsaj 
neodločeno, seveda pu hkrati premagati vse ostale nasprotnike, kar pa ne bi 
smelo biti vprašanje. V zadnjem krogu so doma pričakovano premagali 
Zagorje s 5:1, strelci pa so bili Sebastjan Urana (3), Alen Smuk in Peter 
Jaklič. Ligo podrobneje spremljamo na Cajtng.com. iGmanSmuki

—_ _ Ambulanta Ivančna Gorica
ETERINA (Ljubljanska cesta)

\¥ DORRO Telefon:
W!ro.=. ^ 01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo 

in mačji aids, test na mikrosporijo, test na parvovirozo...
- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, HiH's, Royal canine in lams

Eukanuba*1
MU/

ROVA L OKNIH HilVš

e-.-.* } /j
Prodaja pripomočkov za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice znamke Rogz; 
krtače, ležišča, blazine, torbe, 
šamponi, igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716-Dežurna številka
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Bliža se prva 
(konstitutivna) seja 
Občine Trebnje. 
Tokrat še ne bo 
vroče, kmalu pa...

5. maj 2011 - Za sredo, 11. ma
ja 2011 ob 16. uri, je razpisana 
prva seja občinskega sveta Ob
čine Trebnje, na kateri se bodo 
sestali novi svetniki trebanjske
ga OS.

Občinski svet Občine Trebnje 
bodo torej v mandatu 2011 -2014 
sestavljali: Jože Hribar, Marija 
Zupančič, Janez Zakrajšek, Špe
la Smuk, David Klarič (vsi 
DROT), Bogdana Brilj, Boštjan 
Koncilja, Peter Fink, Nada Pe- 
pelnak (vsi SDS), Bogomir Mla
kar, Silvester Prpar, Jože Korbar 
(vsi SLS), Andrej Jevnikar, Jože 
Povšič(obaŽLR), Franc Kozle
včar, Miran Candellari (oba 
NSi), Mitja Jeras, Marko Gran
dovec (oba SD), Franc Žnidaršič 
(DSD), Branko Veselič (LDS) in 
Matija Hočevar (Rom).

Prva, konstitutivna seja je de
jansko bolj zaradi formalnosti. Na 
dnevnem redu so namreč točke oz. 
zadeve, ki so več ali manj vsem že 
znane; poročilo OVK o ugotovitvi 
izida glasovanje na lokalnih vo
litvah za župana, občinskega sveta 
in svetov KS v občini Trebnje, ime
novanje tričlanske komisije za po
trditev mandatov članov OS in za 
ugotovitev izvolitve župana, poro
čilo komisije in sprejem sklepa o 
potrditvi mandatov članom OS, 
poročilo komisije in sprejem ugo
tovitvenega sklepa o izvolitvi žu
pana, zaprisega in predstavitev žu
pana ter imenovanje komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.

Absolutna večina že, toda ...
Na tej seji torej še ne bo »poka

lo«, se pa bo začelo na »naše« in 
»vaše« deliti verjetno že na na
slednji seji. Kastelic bi naj imel v 
tem mandatu večino, saj mu je us
pelo »kupiti« (več v nadaljevanju) 
SDS, NSi in SLS, medtem ko je 
ŽLR že tako in tako tista, na kateri 
je kandidiral tudi sam. To 11 -član
sko (večino) koalicijo bi naj torej 
sestavljali člani omenjenih strank, 
morda pa sc jim zna pridružiti tu
di romski svetnik, saj lahko le ta
ko upa na še kakšen evro.

Kajbo kdo dobil??
Župan bi naj torej imel absolutno 

večino, zna pa se stvar tudi za
komplicirati in sicer ravno tako, 
kot se je to zgodilo na volitvah 
pred 4 leti in pol. Kastelic je nam
reč takrat že pred volitvami na skri
vaj "podpisal" predvolilni dogovor 
z določenimi strankami, zaradi če
sar (so bile tudi druge stvari, a o 
tem morda drugič) se je nato vse 
skupaj porušilo, posledice pa smo 
občani čutili vsa štiri leta in pol. 
Kastelic sije torej sam vrgel pole
na pod noge in mu jih ni nihče 
drug, kot se je, skupaj s Povšičem, 
rad izgovarjal.

Kot je slišati, pa Kastelica to ni

izučilo in je preveč obljubljal tudi 
tokrat. Ena izmed govoric (ki pa ni 
nujno, da drži) je, da bi ga naj SDS 
podprl v drugem krogu le pod po
gojem, da Povšiča ni - pri pode
ljevanju položajev po volitvah - 
nikjer zraven. Kastelic bi naj 
SDS-u (v zameno za podporo) to 
obljubil, sedaj pa mora vse to pove
dati Povšiču.

Tudi NSi je v zameno za pod
poro zagotovo želela dobiti kakšen 
položaj, sedaj, ko pa je brez stolčka 
v OS ostal njihov glavni človek 
Marjan Peter Pavlin (sam seje si
cer dal napisati na prvo mesto, a ga 
je po preferenčnih glasovih prehi
tel Candellari), pa se je sploh za
kompliciralo. Govori se namreč, 
da Kastelic mora dati Candellariju 
tak položaj na Občini, ki ni združ
ljiv s funkcijo svetnika, zaradi če
sar bi moral le-ta odstopiti z mesta 
svetnika, namesto njega pa bi naj 
prišel v OS Pavlin.

Tuje seveda tudi SLS, ki seje le 
navidezno distancirala od Kasteli
ca, v ozadju pa so (menda j e bil ze
lo aktiven celo Prpar, ki v prejšn
jem mandatu ni mogel s Kasteli
cem) lobirali pri volivcih, naj ga 
podprejo. Po volitvah so si namreč 
skočili v objem in prav oni so tisti, 
ki so Kastelicu prinesli nov man
dat. So to storili zastonj? Nikakor, 
zagotovo bodo tudi oni želeli imeti 
svojega človeka na vidnem polo
žaju. Ena od govoric je, da bi naj bil 
Jože Korbar direktor OU, druga 
pa, da zna postati Silvester Prpar 
podžupan (druga podžupanja bi naj 
bila Nada Pcpelnak).

Komu sc torej zameriti, če je 
položajev premalo??

Zakaj vse to pišemo? Zato, ker 
bo (je) zmanjkalo uglednih in 
dobro plačanih položajev, katere 
bi lahko Kastelic dal. Nekomu se 
bo torej moral zameriti. Četudi bi 
imel tudi v zmanjšani občini še 
vedno dva podžupana (če bi se da
lo, bi jih imel verjetno še več - saj 
denar ne gre iz njegovega žepa), 
mora najti še kar nekaj vplivnih 
funkcij, s katerimi bi se oddolžil 
svojim podpornikom. Žalostno pri 
vsem tem je tudi to, da se funkcije 
še kar naprej podeljujejo na os
novi strankarske pripadnosti in 
ne po sposobnosti posameznika. Iz 
tega gre sklepati, da bo »trebanjski 
vlak« še vedno drvel proti peklu. 
Obstaja pa še ena opcija - da 
(pr)odda svoj položaj ... Ta bi bila 
še najboljša za občane...

Kaj se bo iz tega županovega 
kupčkanja izcimilo, bo seveda po
kazal čas, skoraj prepričani pa smo, 
da bo počilo. Morda celo v zelo 
kratkem času. In spet bomo poslu
šali - kako da županu mečejo po
lena pod noge. Še enkrat - si jih ni 
vrgel sam?? ('Goran Smuk)

Svetniki, ki so bili tudi v prejšnjem mandatu v OS 
in so dobili zaupanje volivcev še enkrat, so Jože Hri
bar, Špela Smuk, Bogomir Mlakar, Silvester Prpar, 
Andrej Jevnikar, Jože Povšič, Franc Kozlevčar, Mar
ko Grandovec, Franc Žnidaršič, Branko Veselič in 
Matija Hočevar.

Novi svetniki v OS so Marija Zupančič, Janez 
Zakrajšek, David Klarič, Bogdana Brilj, Boštjan 
Koncilja, Peter Fink, Nada Pcpelnak, Jože Korbar, 
Miran Candellari, Mitja Jeras.

Svetniki, ki so bili v minulem obdobju v OS, se
daj pa niso Janez Slak, Ciril Metod Pungartnik, Mar
jan Peter Pavlin, Marjan Uhan, Darko Matko, Bran
ko Meglič, Ivan Gole in Bojan Rajer ter Mimčani 
Dušan Skerbiš, Franc Jevnikar in Janez Bračko.

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
e nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov 
e nabava in polaganje PVC podov

PARKETARSTVO 
‘KLASIKA

Na 9. Koprivčevem pohodu 
okoli 60 pohodnikov

Na velikonočni ponedeljek, dne 26.4.2011, je, kot že devet let zaporedo
ma, potekal tradicionalni Koprivčev pohod, katerega je organiziral Vinko 
Koprivc iz Šmavra. Udeležilo se gaje 60 pohodnikov iz vseh krajev Slo
venije. Poleg prijetne družbe in lepega vremena pa nas j e na cilju pričakala 
tudi slastna pojedina; golaž, vampi in zelo dobra rdeča šmaverska franki
nja. Za dobro vzdušje je poskrbela tudi skupina Tropinice in harmonikaši- 
ca; pridružili pa so se tudi ostali in se zavrteli po "plesišču".

Nastja Kastelic
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ESTVO
Volčičeva ulica 17 
8000 Novo mesto

@ 07/302 11 88 
031 362 205

KVALITETA 
S TRADICIJO

~ mSa&P IZDELAVA IN 
OBNOVA NAGROBNIH SPOMENIKOV
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Ivanje bil samo letos na Vrhtrebnjem 
že 230-krat, med tem časom 
je tam postavil tudi klop in mizo!

4. maj 2011 - Vrhtrebnje je 
znana pohodniška točka za šte
vilne, rekreacije željne Treba- 
njce, eden izmed takih pa je tu
di Ivan Pongrac, ki je samo v 
letošnjem letu Vrhtrebnje obi
skal že natanko 230-krat. Peš, 
seveda! Glede na to, da je te dni 
šele 125 dan v letu, nam je lah
ko takoj jasno, da se Ivan na 
Vrhtrebnje odpravi tudi po 2x 
na dan. Seveda nas je zani-ma- 
lo - kdaj seje začel resneje uk
varjati s pohodništvom, zakaj 
in tako dalje...

Čebibilvedež,...
»Pred dvema letoma sem šel v 

penzijo in odločil sem se, da bom 
začel hoditi. Ni mi bilo treba, v 

smislu, da bi bi! kaj bolan, enostavno sem se tako odločil in dandanes v tem uživam«, pove 62-letni 
Trebanjec, ki seje v naše kraje preselil daljnega leta 1970, sicer pa prihaja iz hrvaškega medimurske- 
ga kraja Goričan. Ivan Pongrac je do penzije 35 let delal v Trimu, 
prej nekaj let pa v PAP-u v Ljubljani in na železnici. »Če bi ostal 
tam, bi bil že 10 let v penziji, ta pa bi bila skoraj še enkrat večja«,po
ve mimogrede, a se takoj sprijazni z dejstvom, da tako pač je. »Če bi 
bil človek vedež, ne bi bil revež«, doda.

Klop in miza, katero je na cilju naredil Ivan. Vsakič je 
nesel s seboj nekaj materiala. Peš, seveda, kajti avta ni 
nikoli vozil.

4. maja se je Ivan
vpisal že 230-tič.
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Naredil je klop, nato mizo, na končuje posadil še rože
Pa se vrneva k pohodništvu. Na vprašanje - če je bil v enem dnevu 

na Vrhtrebnjem največ dvakrat odgovori, da ne. »Včasih grem tudi 
trikrat na dan. Štirikrat v enem dnevu še nisem bil, trikrat dnevno pa 
že kar nekajkrat«, pove, nakar ga vprašamo - kaj gaje gnalo, daje 
šel na Vrhtrebnje 3x oz. če ni že 2x dovolj. »Nekega dne, ko sem pri
šel na vrh, sem sedel na klop, a sem imel v trenutku noge »u luftu«. Tako pa ne more biti, sem si mislil 
in odšel v dolino ter sproti premišljeval, kako bom popravil klopco. Tiste dni sem šel tudi po 3x dnevno 
na Vrhtrebnje, da bi bilo hitreje narejeno ... Deske sem nosil pa s seboj, vrokah«, še pove Pongrac, ki 
ni nikoli vozil avta, zato mu niti ni pre-ostalo drugo, kot da deske na Vrhtrebnje odnese s seboj - peš. 
»Ko sem končal klop, se mi je zdelo, da bi bilo dobro, če bi bila ob njej tudi miza. Pa sem po istem sis
temu postavil tudi mizo. Ko je bilo to dvoje že tako lepo, sem se odločil, da posadim še rože«, veselo 
pove Ivan, nato pa jezno doda, da so Ic-te ljudje 
kmalu (namenoma) potacali. Žlehtnoba pač ne 
pozna meja...

Pohodništvo gaje povsem prevzelo
Očeta treh otrok in dedka treh vnučkov za 

konec povprašamo, če se odpravi tudi na kak
šno daljšo turo ali mu je izziv le Vrhtrebnje.
»Ni dneva, da ne hi šel na Vrhtrebnje. Ne grem 
edino takrat, če gremo na kakšno daljšo turo.
Tudi teh se seveda z veseljem udeležim«, še 
pove Ivan, po rasti majhen, po srcu pa zelo ve
lik človek, ki se sicer ob pohodništvu ukvarja 
tudi z vrtičkarstvom, ribičijo pa je - kot pravi - 
kar malo zanemaril. Seveda, penzi-onist nima 
časa. Šala, seveda ... Srečno, Ivck! (GoranSmuk)

ARHIM d.o.o., Slakova ul. 36, Trebnje

arhitektura in projektiranje, 
urbanistično načrtovanje, 

notranja oprema, 
zunanja ureditev, 

grafično oblikovanje

Projekti za pridobitev 
GRADBENEGA DOVOUENJA

za novogradnje, dozidave, rekonstrukcije...

Miha Nahtigal, 
univ. dipl. ing. arh. 041891824

SLyXSIV/XH(=r^e
OPTIKA

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI 

na zdravstveno kartico

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto 
Kettejev drevored 32 
8000 Novo mesto 

pon-pet 9-19 
sob 9-13

Optika Glasmaher 
PE Brežice
Cesta prvih borcev 20c 
8250 Brežice
pon-pet 9-18 
sob 9-12

<5L-ZiGNZ/XH<=?R.CZOIV
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Začenjajo se prve težave v zvezi 
z vpisom otrok v vrtec!

Pismo bralca...
22. april 2011 - To smo izvolili, 

to imamo! V tem trenutku je ena 
najbolj varovanih skrivnost v 
občini Trebnje število prejetih 
vlog za vpis otrok v vrtec Treb
nje. Čeprav sem prošnjo za in
formacijo posredoval, kot občan, 
kot predsednik Sveta staršev Vr
tca Trebnje in kot predstavnik 
staršev v Svetu zavoda Vrtca 
Trebnje in ima le-ta absolutno 
splošni značaj, konkretne infor
macije nisem prejel.

Ravnateljica je posredovala le, 
da število prejetih prošenj presega 
zmožnosti vpisa, konkretnega po
datka o prejetih prošnjah pa ne želi 
posredovati. Do konca marca j e bil 
podatek splošno dostopen. Prak
tično smo skupaj dnevno sprem
ljali prejete vloge, ki jih je bilo do 
konca marca natanko 100 vlog. Po 
izteku roka pa bi odgovorni morali 
prešteti le še ostanek. Bojda zaradi 
obilice dela v tem trenutku tega 
nihče ni zmožen storiti.

Da splošno dostopna informa
cija ni in ne sme biti na voljo star
šev, ni prvi slučaj v vrtcu Trebnje. 
Naj spomnim samo na primer 
enote Mojca in zahtevo za vpogled 
v inšpekcijski nadzor (ki sta ga 
odgovorni - ga. ravnateljica in 
predstavnica občine na izrednem 
sestanku 2009, ostro napadli in za
vrnili), ceh neizpolnjevanja stan
dardov pa sedaj plačuje že tretja 
generacija otrok in njihovih star
šev.

Na žalost se predstavnica v ko
misiji s strani ustanovitelja - to je 
občina na zaprosilo niti ni odzva
la. Odgovor ravnateljice pa je ne
uporaben. Korektno in hitro se je 
odzval le predstavnik staršev v ko
misiji za sprejem otrok, g. Lobe - a 
na žalost tudi on informacij o tem 
nima.

Zaradi preprečevanja dostopa 
do informacij javnega značaja
sem včeraj (21.4.2011) na sestanku 
predstavnikov svetov, pri ministru 
Lukšiču na MŠŠ izpostavil slede
če:

starši in izvoljeni predstavniki 
staršev v Trebnjem nimamo dos
topa do splošnih informacij o šte
vilu prejetih vlog za vpis, saj nam 
je odgovorni nočejo posredovati, 

v Trebnjem bo s 1.7. 2011 uki
njena dobra praksa uvajanja za no
vinčke, ki je bil postopen in do ot
rok in staršev prijazen proces, (po
jasnila ni - ravnateljica razloži, da 
je to stvar dobre volje),

načrtovanje glede predšolske 
vzgoje v občini je neuporabno, 
predstavljena moja formula zbira
nja podatkov na podlagi evidenti
ranja nosečnosti in sprememb v ob
razcu točkovnika za vpis otrok 
(vredno preučitve - objavljeno v 
članku na portalu Cajtnga

v Trebnjem se lahko zgodi ko
laps predšolskega sistema, če bo 
izgradnja vrtca v Trebnjem zamu
jala, na periferiji pa je zadeva po
nekod še bolj kritična.

staršem ostaja le še pritisk in 
prosjačenje, naj se zadeve sistem
sko uredijo,

potrebno je ukrepati sedaj, saj se 
v občini Trebnje ponovni večji val 
vpisa otrok v vrtec pričakuje 2012/ 
2013, no to pričakujemo tisti, ki 
brezplačno delamo simulacije, 
plačano osebje se s tovrstnim na
črtovanjem in predvidevanjem 
ne obremenjuje,

nedopustno je zniževati stan
darde in bivalne pogoje otrok, saj 
v Trebnjem tovrstno izkušnjo že 
imamo - enota Mojca, kije bila ob 
odprtju le lepo prebarvan kevder.

sredstva za novogradnje vrtcev 
na ravni RS so omejena, bomo lah
ko prišli do njih? Počakajmo do 
sredine maja.

Glede na potek dogodkov, bi se
veda tisti, ki so odgovorni in pla
čani za to morali pohiteti s samimi 
postopki preštevanja ter pričeti is
kati morebitne alternative. Očitno, 
pa se bodo raje zatekli k preizku
šenemu scenariju. Le-ta se glasi: 
najprej preučujemo, posredujemo 
odgovore glede sprejema in poča
kamo na pritožbe, kijih zaradi nas
tale situacije in morebitne ne izg
radnje novega vrtca z lahkoto pos
pravimo pod preprogo. Poleg te
ga, pa je tu še miren prvomajski in 
poletni dopust odgovornih, saj se 
bodo starši že sami znašli. Edina 
alternativa po poletju za starše pa 
bo takrat le še delo na črno in 
iskanje varstva v taki obliki.

No, pa saj ni samo Trebnje. Za
deva na periferiji je morda še huj
ša. V Velikem Gabru za razliko od 
trebanjske netransparentnosti raz
polagajo z informacijami o prejetih 
vlogah. Le teh je 63. Sprejetih naj 
bi bilo 15. Na Sela Šumberk po
tekajo postopki za dodaten odde
lek, ki bo sicer razbremenil vpis, a 
tudi to skoraj zagotovo ne bo zado
stovala za vpis vseh otrok. Verjetno 
bi se našel še kak kraj vas ali zase
lek, kjer je predšolskih otrok veliko 
oz. dovolj za oddelek ali dva.

Ker se brez muje še čevelj ne 
obuje in brez stalne aktivnosti in 
opozarjanja se nič v trebanjski ob
čini ne premakne predlagam, da 
se predsedniki Svetov staršev oz. 
njihovi predstavniki združimo v 
aktiv Svetov vrtcev občine Treb
nje in zato bom ustanovni sestanek 
sklical 26. aprila 2011. Nekateri 
predstavniki z Velikega Gabra in 
Sela Šumberk so že zagotovili ude
ležbo. Pristojnim uradnikom na 
občini in ravnateljici vrtca v Treb
njem pa želim lepe združene praz
nike. Za alternativno rešitev - mo
dularnega vrtca oz. več tovrstnih 
komponent zadostujejo 4 meseci 
(npr za 8 odd bi bila najemnina 
20.000E mesečno). Čas nam beži, 
starši smo pač dolžni poskrbeti 
za svoje otroke, za druge je važna 
le redna plača.

Greuor Kaplan, orediednik Svetu staršev 
Vrtca Trehule

KULINARIKA JU! 
MATERING
Jure Pekolj s.p. 
m: 040 629 123

Dober teki

za vas organiziramo:
• piknike in veselice 
•fantovščine, dekliščine
• poroke, obletnice
• poslovne pogostitve
• zabave za zaključene družbe

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
• vroče akcijske cene za strojne omete ter fasade
• izvajamo tudi pleskarska dela, tlake, vse vrste oblog
• nudimo izvedbo na višini z delovno košaro 24m
• izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo

GKADAAGMIC 
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Gsm: 041618 975

ZAPOSLIMO PLESKARJE Z IZKUŠNJAMI!

Vrtec Veliki Gaber, 
zavrnjenih 40 otrok!!!

Že pred volitvami smo prejeli pismo bralke (v nadaljevanju), a zara
di že itak preveč grehov župana, na katere smo pokazali, tega (pa še 
marsičesa) nismo želeli objavljati. Pismo bralke objavljamo v celoti, 
avtorica članka pa je uredništvu znana!

" Vrtec Veliki Gaberje do nedelje, ko je poteke! rok za oddajo vpisa otrok 
v vrtec, prejel 65 vlog. Sprejetih bo le 15. To je bilo sicer pričakovati, saj 
starši, ravnateljica in nekateri svetniki opozarjajo na ta problem že leta. V 
lanskem letu so bila na pobudo občinskih svetnikov v proračunu zagotov
ljena sredstva za podružnični vrtec Sela Šumberk. Sredstva so ostala ne
porabljena in narejenega ni bilo nič. Evropska usmeritev je, da se varova
nje otrok prestavi v bližino doma in tem smernicam mora slediti moderna 
občina. Za letošnji proračun sta Špela Smuk in Marko Grandovec podala 
amandma - dopolnilo, da se namenijo sredstva za takojšnje projektiranje 
(da bi se lahko potem naslednje leto kandidiralo za državna sredstva). Žu
pan je predlog v celoti ZA VRNIL. Predlog za vrtec Veliki Gaberje na seji 
OS podprlo 7 svetnikov, z županom pa sejih je strinjalo 9.

Obstaja pa še možnost, da če se na volitvah spremeni vodstvo občine, da 
pride do spremembe že letošnjega proračuna, da naši malčki in starši iz 
Velikega Gabra in okolice ne bodo prepuščeni sami sebi. Ena izmed ele
mentarnih nalog občineje namreč zagotavljanje pogojev za predšolsko vz
gojo. "

Zdaj ta možnost ne obstaja več. tšioranSmukj.

MchanouTvm d,o o.

K

Stari trg 5c, TREBNJE 
pon - pet 7-18h, sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590

16 -1



LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj,

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

SUBVENCIJE

ZA LESENA OKNA IN VRATA

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,50€ brez DDV 
80 X 80 63,00€ brez DDV 
80X100 73,50€ brez DDV 
100X 100 87,00€ brez DDV 
100X120 97,50€ brez DDV
ALI PA TUDI PO NAROČILU.

Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI

ll V

Mlajši dečki rokometašev RK 
Trimo Trebnjega so državni prvaki!
18. april 2011 - V soboto, 17.4.2011, je v Novem mestu potekal finalni 
•urnir v rokometu za mlajše dečke B (letnik 1999 in mlajši). Na final
nem turnirju so se med sabo srečale štiri najboljše državne ekipe: RK 
I rimo Trebnje, RK Ormož, RK Mokcrc Ig in RK Krka.

Trebanjci so z 11:7 premagali eki
po Mokcrc Ig, nato s 13:12 še RK 
Ormož. V zadnji tekmi - ko so bili 
Trebanjci že prvaki - je dal trener pri
ložnost vsem igralcem, zato so proti 
RK Krka igrali neodločeno 15:15.

Prvo mesto je na koncu osvojila 
ekipa RK Trimo Trebnje, drugo 
mesto RK Ormož, tretje mesto RK 
Mokerc Ig in četrto mesto RK Krka.

Najboljši igralec in strelec turnirja 
je bil iz ekipe RK Trimo Trebnje in si
cer Kristjan Horžen. Med najboljšo 
sedmerico prvenstva pa sta bila iz eki
pe RK Trimo Trebnje kar dva igralca 
in sicer Marko Kotar ter Miha Ko
tar. (Goran Smuk)

Še en odličen nastop Gregorja 
Smoleta, izkušnje premagale 
mladostno zaletavost!

V soboto, 16.04.2011, seje Gregor Smole iz domačega Kluba boril
nih veščin NO FEAR Trebnje udeležil tekmovanja Cage fight night I., 
ki seje odvijalo v novomeški športni dvorani Leona Štuklja.

Gregorje prvič v svoji karieri nastopil na tekmovanju takega tipa. Borba 
seje odvijala v cage-u (kletki) in sicer po UFC pravilih. V borbi so stoje do
voljeni vsi udarci z rokama, nogama, komolci, koleni, borba pa se nada
ljuje tudi na tleh in sicer z udarci, vzvodi in davljenji.

Nasproti našega borca je stal Hr
vat Ante Radman. V borbo je Gre
gor vstopil sproščeno ter stoprocent- 
no dominiral v borbi stoje. Na tleh je 
v prvi rundi skoraj zaključil borbo z 
davljenjem, vendar se mu je nas
protnik, kije mnogo bolj izkušen v 
borbi na tieh, spretno izmuznil. Do 
konca prve runde je Grega spet do
miniral stoje ter odlično pari ral nas
protniku na tleh.

V drugo rundo je vstopil odlič-no 
ter s kar nekaj nožnimi udarci v nas
protnikove noge ter glavo presenetil 
nasprotnika. V enem izmed napa
dov, ki so sledili, je Grega z udarcem
iz obrata z roko pokosil nasprotnika in ga spravil v knock dovvn. V žaru 
borbe seje kljub dogovoru, da se ne bo spuščal v borbo na tleh, spustil za 
njim, da bi borbo končal s knock outom, vendar se gaje kljub pretresenosti 
zaradi knock downa Ante uspel oprijeti. S svojo odlično tehniko na tleh je 
uspel izvesti vzvod na komolcu Gregorjeve roke ter ga tako prisilil k pre
daji.

Jože Trlep, trener: »Borbo je Gregor kljub porazu oddelal odlično ter 
dokazal, da mu v borbi stoje MM A borci ne morejo parirati. Z malo več tre
ningi na tleh bo lahko tudi v MMA borbah posegal vedno višje. Čestitke 
Gregorju kljub porazu!«

Tokrat so zmagale izkušnje pred »mladostno zaletavostjo«, za nas pa 
je Gregor še vedno veliki borec. Iskrene čestitke, Gregor! (Goran Smuk)

(BioCoš^e čistiCne naprave 
Sistemi za unoinha deževnice
ARtrm

Sodite pametni in prihranite do $0% pitne vode, Uporabite breiplacno deževnico,
NOVO lil! Li <3®

Biološka čistilna naprava,ki .\č^\
deluje brez elektrike

mi .
S' t1 /

J ARMEX ARMATURE tl.o.o.
Ivančna Gorica, Ljubljanska‘c 2A

TEL. 01/78 69 270 ali 051 / 652 - 192 
E-mail: info@armex-armature.si

www.cistilnenaprave-dezevnica.si
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GALAKSIJA
nestavracija*bowling*kavarna^slaščičarna-55-hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. | Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 | Bovvling: 07 30 45 936 rezervacije vsak dan po 14. uri
Recepcija: 07 30 45 933 | Faz: 07 30 45 932 | galaksija.tr@gmail.com | www.galaksijatrebnje.si

USTVARJAMO KULINARIČNE IN 
POGOSTITVENE PRESEŽKE!
Pripravljamo pogostitve za:

♦ poroke ♦ birme

♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE

♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE

♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

* Izdelujemo torte
PO NAROČILU ZA 
RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

* Malice 
Kosila
Nedeuska kosila 
Jedi po naročilu

* Dobrote domače 
slaščičarne:
■ DNEVNO NA VOUO 

TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

■SLADOLED
■ SLADOLEDNE FANTAZIJ^ 

(NOVO - NOVO - NOVO)

* Prenočišča:
28 VEČPOSTELJNIH SOB

Razrede ob koncu šolskega
LETA VABIMO NA BOVVLING!

UGODNOST: BREZPLAČNA IZPOSOJA ČEVLJEV



Prvi župan občine Mirna 
je postal Dušan Skerbiš!

12. april 2011 - Že v nedeljo 
zvečer smo zapisali, da bi naj po 
prvem štetju glasov na Mirni več 
ic-teh dobil Boštjan Kolenc, ki bi 
naj tako postal tudi župan novo
nastale občine Mirna. Takrat 
smo zapisali, da bi naj zmagal za 
10 glasov, naknadno pa smo izve
deli, da je bilo stanje res v korist 
Kolenca, a le za 5 glasov, kar pa 
popolnoma nič ne spremeni dejs
tva - zmaga bi naj bila Kolenče
va.

Potem pa se je vse skupaj spre
menilo. Nekaj podobnega, kot v 
Mimi Peči, ko je po ponovnem 
štetju brez županstva ostal »Treba- 
njec« Leopold Pungerčar. Po po
novnem štetju je dobil dovolj gla
sov za zmago Dušan Skerbiš, kar 
pa je - povsem razumljivo - pri 
njegovem nasprotniku sprožilo 
dvome o regularnosti volitev. Ko
lenc sicer iz vsega skupaj ne bo de
lal panike, je pa dal jasno vedeti, da 
dvomi v regularnost volitev.

Kdo je zmagovalec volitev in 
kdo je moralni zmagovalec? Zma
govalec volitev je Dušan Skerbiš, 
moralni zmagovalec volitev na 
Mirni pa je nedvomno Boštjan 
Kolenc, saj seje Skerbišu, kije ves 
čas sodeloval pri osamosvajanju 
oz. nastajanju občine, približal na 
vsega 61 glasov. Skerbiš je namreč 
zaradi svojega udejstvovanja pri

osamosvajanju štartal v volitve z 
navidezno, vsaj 30% prednostjo, 
ravno tako, kolje s tako prednostjo 
v Trebnjem štartal župan Kastelic. 
Skerbišu je nato uspelo dobiti še 
dobrih 20% glasov, kar je bilo rav
no dovolj za zmago, medtem ko je 
Kastelic v Trebnjem končal na - za 
župana - katastrofalnih 29%.

tudi sama prešteje vse mirnske gla
sove, če se ujemajo z oddanimi gla
sovnicami. Vsi tisti, ki pa sedijo na 
voliščih in za to dobijo plačilo, pa 
naj bolj skrbno in zavestno op
ravljajo svojo dolžnost. Gre nam
reč za izredno pomembne stvari. 
Take, ki lahko človeku ali ljudstvu 
spremenijo življenje!

Dušanu Skerbišu seveda privo
ščimo zmago, predvsem pa želimo, 
da se Mirna - ne glede na to, kdo je 
župan - razvije tako, kot to uspe
va občinama Šentrupert in Mo
kronog Trebelno. Prvi mirnski žu

Dejstvo je, daje novi župan Mir
ne Dušan Skerbiš, ostal pa bo gre
nak priokus, da so bile prve volit
ve morda celo neregularne. Ob 
tej priložnosti zato apeliramo na 
občinsko volilno komisijo, naj bolj 
skrbno spremlja oddajanje rezul
tatov, morda pa ne bi škodilo, če 
celo - recimo v prisotnosti notarja -

pan Dušan Skerbiš je za Cajtng po
vedal: "Najprej iskrena hvala 
vsem, ki so zaupali glas meni in ne
odvisnim kandidatom za občinski 
svet. Verjamem, da bomo skupaj 
dobro in tvorno sodelovali, da bo
mo vsak s svojim znanjem in željo 
po razvoju naše mlade občine pris
pevali k temu, da bomo Mirno pre-

IZ TREBANJSKEGA KOŠA 

17.-19.06. 

Več na www.cajtng.com

mahnili s točke, na kateri je obsta
la. Ob tem čestitam tudi Boštjanu 
za doseženi rezultat in se zahvalju
jem za podporo sosednjima župa
noma Rupertu Galetu in Antonu 
Mavru, s katerima bomo - v to sem 
prepričan - dobro sodelovali.

Zdaj moramo počakati, da bo 
izid uraden, ob tem pa pripraviti 
vse potrebno za ustanovno sejo. Če 
bi bila sklicana še ta mesec, bi po 
posebnem podračunu znotraj tre
banjskega proračuna lahko začeli 
poslovati že s L majem, v našem 
proračunu pa hi imeli za investicije 
v tekočem letu nekaj deset tisoč ev
rov več denarja, kot bi ga imeli, če 
bi bita ustanovna seja v mesecu 
maju!"

Dodajmo, da bo mirnski občin
ski svet sestavljalo devet (9) svet
nikov, Šest izmed teh je Skerbiša 
javno podprlo že pred volitvami, 
zato lahko pričakujemo, da bo mir
nski občinski svet delal "na polno".

Po pričakovanju so v občinski 
svet prišli sami neodvisni kandi
dati, kar je znak, da se ljudje več 
ne smemo deliti na leve in desne, 
temveč na napredne (dobrona
merne) in nazadnjaške. Bravo, 
Mirnčani! (Goran Smuk)

Sončni kolektorji so idealna dopolnitev vsakega ogrevalnega sistema in 
dolgotrajno znižujejo stroške ogrevanja in pripravo tople sanitarne vode.D LJ L C, d.o.o.

www.OULC.mt

gsm: 041 631 255 
tel.: 07 33 747 20
mail: info@dulc.si
www.dulc.si
www.isomax.si
Duk d o o., Stranj« pri Škocjanu 7. S27S Škocjan

Za Vas smo v posebni AKCUI pripravili PAKET, ki 
vsebuje naslednjo opremo z montažo:
- 2 kolektorja Astersa AT024 2,6m2
- bivalentni ogievalnik sanitarne vode V = 3001.
- solarna regulacija
- solarna obtočna črpalka
- polnilna armatura, izločevalnik zraka
- zaporna armatura in priključni set

solarna raztezna posoda, varnostna armatura 
komplet potopnih tulcev in tipala

Redna cena kompleta je 3.190 EUR brez DDV

Akcijska cena je samo 2.680 EUR 
(z vključenim 8,5% DDV)

Državna subvencija na sistem je 768 EUR, 
kar pomeni, da sistem stane samo 1.912 EUR.

10 LET GARANCIJE NA KOLEKTORJE.
V ceni je upottevan montaža zgoraj naved enega kompleta, pritr
dilne konzole je potrebno za vsako st letno kritino naročiti posebej, 
vsa dodatna dela za povezavo se zaračuna dodatno. Akcija velja za 
naročila prvih 50 kompletov



Reka Temenica od vira pitne 
vode do odtočnega kanala ... 
Če si tiho, potem odobravaš!

15. april 2011 - Naša preljuba 
Temenica je bila predmet že šte
vilnih predvolilnih obljub, a je 
žal še vedno taka, kot je bila. Za
nemarjena. Vključno z okolico. 
Je izpust fekalij nekaj normal
nega?

Temenica je kraška ponikalnica 
in spada pod naravne spomenike 
na Dolenjskem. Žejo si z njeno vo
do tako ali drugače gasijo v števil
nih občinah.

Temenica je, poleg Ljubljanice 
in Reke, ena najbolj značilnih po
nikalnic slovenskega krasa. Med
tem ko Ljubljanica in Reka tečeta

ob pomoči agregatov in čipalk vo
do v poletnih mesecih, ko jo za živ
ljenje v reki najbolj primanjkuje, še 
dodatno izčrpavajo. Seveda je za 
tovrstne aktivnosti potrebno imeti 
ustrezno dokumentacijo ter odo
britve pristojnih služb. V »dobri 
veri lahko le upamo«, da to vsi to
vrstni odjemalci to tudi imajo. No 
so pa tudi svetle izjeme, če pod
robneje pogledamo je z lahka opa
ziti, da so govedorejci - tisti, ki ob 
Temenici kosijo travnike, bistveno 
izboljšali svoje navade in odnos 
do reke.

Pogini rib se dogajajo. Ribiči se 
jezijo, a spremeni se nič.V razgo-

po značilni kraški Notranjski, teče 
Temenica ob robu kraškega sveta 
Dolenjske. Izvira v Posavskem hri
bovju, pri naselju Javorje v občini 
Šmartno pri Litiji. Nato teče mimo 
kraja Temenica, v občini Ivančna 
Gorica, nadaljuje tok po Dolenj
skem podolju in teče skozi občino 
Trebnje, kjer ponikne.

Osrednjo os trebanjske pokraji
ne predstavlja okrog 6 in pol kilo
metra dolg spodnji del zgornje Te- 
meniške doline oziroma reka Te
menica tik preden prvič izgine v 
kraško notranjost pri Ponikvah. 
Pri Dolenji Nemški vasi se Teme
nica obrne iz vzhodne v jugovz
hodno smer in pod Ponikvami, kjer 
se začenja močno prepusten apne
nec, postopno izgine v številnih ru- 
pah.

In prav tu se začne tudi ta 
zgodba, ki me kot krajanu, ribiča 
in lovca moti. V Temenici prihaja 
do poginov rib (primer 2007), kijih 
nato predstavniki Ribiške družine 
Novo mesto pododbora Temenica 
pobirajo iz struge. Gnezdišč rac 
mlakariceje vse manj, pa tudi dru
gih rac, kot so regelje, krchclje, čr
na liska, ponirek in bobnari
ca... skoraj ni več opaziti. Bogast
vo ribjega življa se je po zadnjem 
pomoru sicer zopet razpotegnilo 
po celotni strugi, n v bistveno 
manjšem številu in pestrosti ribje
ga fonda. Če sc tokrat osredotoči
mo le na del od lesenega mostu v 
Zidanem mostu mimo nekdanjega 
bencinskega servisa ob lil do 
najboljšega soseda bomo našli 
številne cevi, ki svoj izpust Izlo
čajo v strugo. No seseda so tudi 
cevi, ki delujejo v obratni smeri in

vorih s predsednikom pododbora 
Temenice, kije del Ribiške družine 
Novo mesto in poleg reke Temeni
ci skrbi tudi za ribnik Blato le ta 
pove, da naj bi bili na občini pod
robno seznanjeni s stanjem reke 
Temenice. Prav predsednik pod
odbora RD naj bi že večkrat opo
zarjal pristojne na občini, da je po
trebno zadeve urediti in sanirati, a 
do kakršnekoli realizacije ni prišlo. 
Zadnja štiri leta se tu ni nič pre
maknilo. Kljub potrebam, da sc 
naredijo številni pragovi, ki bi 
uravnotežili pretok Temenice in 
dodali prepotrebni kisik v poletnih 
mesecih na tem področju ni bilo 
Storjeno nič. Ribičem in lovcem 
ostaja plačevanje koncesije, sana
cija škod, pobiranje poginulih rib 
in živali ter nemoč, da se zadeve 
premaknejo. Sprehajalcem ob reki, 
na najbolj priljubljeni sprehajalni 
trasi pa vihanje nosu in zgražanje, 
kako je to mogoče. Mogoče je ker 
sami to dopuščamo, da naravni bi
ser ki teče skozi občino, kot ga ime
nujejo na spletu, resnično smrdi, ko 
prideš blizu.

Dobre ideje in predlogi so bili 
večkrat posredovani. Naj spomnim 
na enega, ki gaje ga. Spela Smuk 
podrobno tudi večkrat predstavila 
m je pri občanih požel izredno odo
bravanje. Čire za idejo oz. projekt, 
da se ob reki Temenici od Štefana 
do Ponikev uredi » RK. k RF./VI.I- 
SKI IN TEMATSKI PARK TE
MENICA«,

S tem bi se uredilo obrežje reke 
Temenice, sprehajalna pot ter pot 
za rolanje, ki bi v zimskih mesecih 
služila zn tek na smučeh. Ob poti bi 
sc postavile klopi, koši za smeti

urejanje in vzdrževanje, 
zelenih površin 
košnja vrtov, parkov 
čiščenje in podiranje] 
zaraščenih mej

Vzdrževanje objektov in hišnika dejavnost 
Patricij Meserko s.p. • 070 860 237

ter na nekaj mestih igrala za naj
mlajše. S tem bi povezali Štefan s 
Ponikvami in možnost vključitve 
na sprehajalno pot na več mestih. 
Dostop motornim vozilom ne bi bil 
dovoljen. Pot bi bila uporabna tudi 
za učne namene, saj sama Temeni
ca in vegetacija v vseh letnih časih 
ponuja številne zanimivosti, pot
rebno jih je le označiti z informa
cijskimi tablicami. Veliki meandri 
kot naravni pojav, ki jih Temenica 
ima so lahko tudi naravna atrakcija 
in s postavitvijo brvi oz. mostičkov 
bi bila pot še bolj zanimiva. Kot je 
to pojasnila ga. Špela Smuk v 
enem izmed njenih člankov bi s 
tem uredili sedaj zanemarjeno pod
ročje, in naredili tudi verjetno naj
lepšo traso za sprehode, ki bi bila

vama in zanimiva tudi za otroke, 
mamicam z vozički in starejše. V 
take projekte ni težko pritegniti 
dobre projektante in krajinske ar
hitekte, botanike, ... saj je to pod
ročje Nature 2000, kar pomeni, da 
je pomembno skrajno previdno 
umeščanje seveda naravnih ele
mentov v to čudovito okolje. Pro
jekt je velikega pomena tudi za tu
rizem.

Absurdno je, da ima naša ob
čina na svoji spletni strani v ok
viru turizma, v zavihku zname
nitosti, podzavihek naravna de
diščina tudi reko Temenico. No, 
reke ne prikažejo niti na eni sliki, 
morda zato, ker komentar prilo
ženih slik res ni potreben.

(Gregor Kaplan)

™~"') Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
==; Tel.: 07/30 45 640
bavexJ Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h



Dan po volitvah ...
Se za Trebnje in 
Trebanjce obetajo 
revolucionarne 
spremembe?

11. april 2011 - D ROT je na včerajšnjih vo
litvah definitivno dosegel največ. Njihova žu
panska kandidatka Špela Smuk seje uvrstila 
y drugi krog, hkrati pa so dobili kar pet sede
žev v občinskem svetu. Večjih je imela le LDS 
v svojih zlatih časih. Med zmagovalce pa je 
potrebno absolutno prišteti tudi vse podpor
nike DROT-a, torej LDS, DSD, SMS. Sedanji 
župan Alojzij Kastelic ni dobil dovolj glasov 
niti za v občinski svet...

Največje izgubil LDS, kije imel v preteklem 
mandatu štiri svetnike, po novem pa bo imel le 
enega. S številom sedežem v OS pa so lahko za
dovoljni predvsem v SLS, SDS in SD, saj so vsi 
dobili po en stolček več, D ROT pa jih je dobil 
kar pet več. Na račun teh, ki so dobili po mandat 
več, so ga (kot rečeno) izgubili LDS, NSi, 
DeSUS, SMS in ŽLR.

V občinskem svetu ni prišlo do velikih spre
memb, več kot polovica svetnikov bi naj namreč 
ostalo istih. Od polovice, ki se niso uvrstili v OS, 
jih polovica sploh ni kandidirala za ponovno iz
volitev, kar pomeni, da znamo v Trebnjem še na
prej poslušati isto zgodbo. Razen v primeru, da 
Pride do menjave tudi na samem vrhu, torej 
Pri županu.

Pa poglejmo, kaj se zna zgoditi v drugem kro
gu. Kastelic je dobil 29% glasov, kar pomeni, da 
kar 71% ljudi želi spremembe. Velika in priča
kovana nezaupnica županu. Vrnimo se k bist
vu. Za Kastelica bi naj v drugem krogu volili vo-

KNJIGOVODSKI BIRO
Amadeja Drenik s.p., Stari trg 36,8210 Trebnje 

amadeja.d@gmail.coni.
Kontakti: 07/30 45 378, 041/473 433

► PRVI MESEC VODENJA POPUST!
► NATANČNO - HITRO - UGODNO

livci NSi, saj jih zna njihov vodja Marjan Peter 
Pavlin - v zameno za še en podžupanski mandat 
- nagovoriti za glasove. Če bi vsi ti ljudje raz
mišljali s svojo glavo, denimo vsaj tako, kot to 
zna Miran Candellari, bi se glasovi porazdelili.

SDS bi sicer znal podpreti Kastelica, saj gre 
za obe desno usmeijeni stranki, a če pogledamo 
malo zgodovino, potem j e ta opcija malo verjet
na. Tako Kastelic, kot tudi njegov zvesti kolega 
Povšič, sta nekoč bila SDS-ovca, a so se ju tre
banjski SDS-ovci »rešili«. Morda je tudi to raz
log za uspeh SDS-a na teh volitvah, dobili so 
namreč enega človeka v OS več. SDS kot 
stranka torej zagotovo ne bo podprla Kastelica 
(in Povšiča), se pa znajo najti posamezniki, ki ga 
(ju) bodo volili.

Scenarij, katerega smo, v upanju na 
najboljše za krajane, predvidevali dan po 
volitvah, se žal ni izšel! Popravni izpit bo 

šele čez 3 leta in pol, do takrat pa bo 
„trebanjski vlak11 še naprej drvel v 

prepad!

Tudi SLS je načeloma bolj desno, kot pa v le
vo usmerjena stranka, hkrati pa so tu ljudje, ki so 
največkrat v dobro svojih volivcev - priprav
ljeni na pogajanja. Načeloma bi naj SLS torej 
podprl »desnega« Kastelica, a zelo dvomimo v 
to, saj že sedanja dvojica (Prpar in Mlakar) ni
sta mogla delati z županom. Tudi predsednik 
SLS-a Jože Korbar zagotovo ve, daje na vrhu 
občine nujno potrebna sprememba, zato je res 
težko veneti, da bi podprli Kastelica, sploh zato, 
ker ima Spela Smuk za kmete pripravljen tako 
dober program, kot ga občina Trebnje verjetno 
ni imela v vsej svoji zgodovini. Kastelic lahko 
torej v drugem krogu računa izključno na gla
sove svojih volivcev, seveda pa se zna nabrati še 
dobrih 10% ostalih, kar pa na koncu pomeni pri
bližno 40%.

Špela Smuk zna dobiti vse glasove Marka 
Grandovca. S temi glasovi bi že lahko prehitela 
Kastelica (41 %), vsekakor pa je potrebno misliti 
tudi na trdno koalicijo. Najbolje se lahko izide, 
če sklenejo »pakt« z SLS-om (in seveda vsemi 
ostalimi strankami, ki so jih že podpirale v pr
vem krogu). Tako bi Smukova lahko v drugem 
krogu pobrala glasove SLS-ovih volivcev, sku
paj z SLS-om pa bi tvorili kar trdno, najmanj 12- 
člansko koalicijo. Na drugem bregu bi ostali le 
NSi s Pavlinom in Kozlevčarjem ter razvpita 
ŽLR s Povšičem in Andrejem Jevnikarjem. 
Kastelic bi - v primeru neizvolitve za župana - 
ostal celo tudi brez stolčka v občinskem svetu, 
saj ni dobil dovolj glasov niti v svoji volilni 
enoti.

Ker pa Špela Smuk - kot je že večkrat dejala - 
želi združevati, zna v koalicijo povabiti tudi 
SDS, kar bi sc zgodilo prvič v zgodovini Treb
njega, da bi bili na enem bregu tako levi, kot tudi 
desni. Konec koncev se programi levih in desnih 
niti ne razlikujejo toliko in prav vsi bi s tem lah
ko le pridobili. Se za Trebnje in Trebanjce obe
tajo revolucionarne spremembe? (GoranSmuk)

UNITED 
GLASSES OF
Sl_/*=IV/XI-l<=rS,

SPECIALISTIČNI

BoP d.o.o.

irica pri Dobrniču 7, Dobrnič , j 1
: 031 79 44 29 P® S____

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Zagorica pri Dobrniču 7, Dobrnič 
gsm: 031 79 44 29 
fax: 07 34 65 281 
e-mail: info(g)bop.si

• razrez lesa
• izdelava ostrešij 

po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine
e prevoz končnih produktov 
• prevoz poletnega materiala 

možno samorazkladanje z avtodvigalom
PRODAJA ŽAGOVINE

OKULISTIČNI PREGLEDI 
na zdravstveno kartico

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto
Kettejev drevored 32 
8000 Novo mesto
pon-pet 9-19 
sob 9-13

Optika Glasmaher 
PE Brežice
Cesta prvih borcev 20c 
8250 Brežice 

pon-pet 9-18 
sob 9-12
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V Čatežu je dobil še en mandat 
občinski svetnik Bogomir Mlakar!

4. maj 2011 - Včeraj zvečer je potekala prva seja novih članov kra
jevne skupnosti tudi na Čatežu. Krajevni skupnosti Čatež bo še en 
mandat predsedoval Bogomir Mlakar, kar pomeni, da so krajani z 
njim oz. njegovim delom zadovoljni.

Sicer pa se Svet krajevne skupnosti ni veliko premešal, nova sta le dva 
člana. Bojan Režek in Luka Bregar, isti pa so ostali Janez Babič, Janez 

Zagorjan, Mihael Pangerc in Leon Kamin. Prcd- 
sednikje postal, kot smo že dejali, Mlakar.

Starega in novega predsednika KS Čatež smo 
poklicali za nekaj besed, želeli pa smo izvedeti tudi 

r r ° na('rt'h KS. »Svet KS se dejansko ni veliko spre
menil, nova sta le Bojan in Luka. Z vsemi se dobro 
poznamo, zato ne bi smelo biti nobenih težav. Gre
mo naprej po začrtani poti, kajti glede na to, da sem 
dobil nov mandat, sklepam, da delamo prav in do
bro«, uvodoma pove 48-letni Bogomir Mlakar iz 
Dolenje vasi 18 v Čatežu.

Glede načrtov v prihodnosti pa samostojni pod
jetnik, sicer izučen elektrotehnik, pove: »Največji plan je dokončanje ka
nalizacije, nato pa je v načrtu tudi ureditev parkirnih prostorov v Čatežu za 
potrebe verskega turizma. To sta nekje glavna cilja, sicer pa bomo seveda 
delali tudi na ureditvi samega okolja, obnovili bi tudi vaški tig, radi bi do
kupili šotor, mize, itd. Kar se tiče asfalta, imamo za preplastiti mislim da le 
še kakšen km cest - malo več v Dolenji vasi ter nekaj malega v Kriški Re
ber.«

1

tli*

Mimo občine Trebnje pa tudi na Čatežu ni šlo ... »Cesta iz Čateža proti 
Razboram je v upravljanju občine Trebnje, ni pa še občinska cesta, zato 
smo dali predlog na Občino, da bi le-ta postala občinska, a do danes, pa je 
minilo že dve leti, nismo prejeli nobenega odgovora, zato še ne vem, kaj bo
mo naredili s to cesto«, pove Mlakar in zaključi, daje sicer zadovoljen z de
lom KS in da si želi dobrega sodelovanja s člani KS, kakor tudi s krajani, 
tudi V bodoče. tGoranSmuk)

d.o.o.

IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
VSE VRSTE FASAD
ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

Velika udeležba na prireditvi in 
razstavi nam daje potrditev, da 
smo na pravi poti!

2. maj 2011 - V Vrtcu Trebnje se vsako leto trudimo predstaviti lokalne
mu okolju z razstavo otroških izdelkov. Letos smo se predstavili z izdelki 
na temo Gozdne skrivnosti. Pri dejavnostih smo skušali čimbolj izhajati iz 
otrok in oblikovati oddelčne ideje, izdelke. K sodelovanju smo povabili tu
di starše, lokalne umetnike ter člane društev, ki so bili del procesa pri na

stajanju izdelkov in tudi aktivni 
udeleženci pri izvedbi progra
ma otvoritve. V projekt raz
stave seje vključil tudi romski 
oddelek Romano tako z izdelki 
na razstavi, kot tudi s točko v 
programu.

Velika udeležba na priredit
vi in tudi na sami razstavi nam 
daje potrditev, da smo na pravi 
poti.

(Vtttki in mali h vrtcu 'Debilk'.
Jalli a Bnvccl

Poanta H20 d.o.o,, Srebrniče 18a, Novo mesto 
040 635 634 • poantah2o@siol.net • www.poantah2o.si

Pozabite na obloge vodnega kamna na pipah, 
tuš kabinah, strojih,...

Prihranite do 60% čistilnih sredstev (ekološki proizvod) 
ter do 40% električne energije!

100% odstranitev vodnega kamna 
Naredite si izvir 100% čiste vode v vašem domu!

Postanite naš novi uporabnik in pijte čisto vodo 
ali zaščitite vaš dom pred vodnim kamnom! 

Pokličite našega predstavnika na vašem območju, 
Jožeta Zupana na 041 358 525.

"V

AMD Trebnje, Trubaijeva 2, Trebnje; 07/ 3044993; 031-304610

- računalniško opremljena učilnica
- sodobna vozila s klimo
- Izkušeni Inštruktorji

TEČAJ CPP
23.06.2011 ob 16h
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trudili, da boste 
z našim
delom zadovoUnll



Mimski lovci na sejmu v 
Gornji Radgoni zasedli odlično 
6. mesto v kuhanju golaža!

21. april 2011 - Lovci Lov
ske družine Mirna v nedeljo, 
17.04.2011, nismo želeli biti 
zgolj obiskovalci 7. medna
rodnega sejma lovstva in ri
bištva- 1. mednarodnega sej
ma aktivnosti in oddiha v na
ravi, ki je potekal minuli vi
kend Gornji Radgoni. Odz
vali smo se povabilu organi
zatorja in prijavili ekipo, ki se 
je pomerila v kuhanju lov
skega golaža. Ekipo smo ses
tavljali člani Lovske družine 
Mirna Stane Smolič, Dam
jan Hočevar in Mitja Smo
lič. Odločili smo se, da bomo 
tokrat pripravili lovski golaž 
iz divjega prašiča, katerega je 
uplenil lovski tovariš in naš 
prijatelj Matevž Prelesnik v 
lovišču Lovske družine 
Šentrupert, katere član je.

Z zadovoljstvom smo spre
mljali mnenja in vtise nak

ljučnih obiskovalcev naše »kuhinje«, ki so vsi po vrsti - tudi ob kozarčku 
cvička - izražali visoke ocene kvalitetno pripravljene lovske dobrote, kar 
nas je navdajalo z optimizmom. Piko na i pa je seveda morala dati stro
kovna komisija, kije v bistvu potrdila ocene in nam za okus in izgled pri
pravljene jedi prisodila nekaj manj kot najvišje možno število točk. Vsak 
član tri članske ocenjevalne komisije je imel namreč na razpolago največ 
60 točk, naša ekipa pa je prejela dvakrat po 57 in enkrat 58 točk. Ocena po 
tem kriteriju in še dveh, nas je na koncu uvrstila na 6. mesto, v zelo močni 
konkurenci 22 ekip iz Slovenije, Hrvaške, Madžarske in Srbije, ki smo pri
pravljale lovski golaž.

Kakšno veselje in radost je nam, članom ekipe in našim prijateljem, pov
zročila tako odlična uvrstitev, je verjetno jasno. Priznanje organizatorja, 
ki smo ga prejeli za tako odlično uvrstitev, čudovito vreme, več kot prijetno 
vzdušje, ter druženje z lovskimi tovariši in prijatelji je botrovalo odločitvi, 
da se bomo tudi v bodoče takih prireditev še udeležili.

(Foto in zapis: Stane Smolič. LD Mirna)

Študenti arhitekture iščejo rešitve 
za ureditev trga v Šentrupertu

20. april 2011 - ŠENTRUPERT, 20. april 2011 - Štiri skupine štu
dentov četrtega letnika arhitekture bodo do poletja v okviru predmeta 
Prenova arhitekture in konzervatorstvo pripravile štiri idejne rešitve 
ureditve trga v Šentrupertu, ki bodo občini podlaga za nadaljnje od
ločitve. Prva od skupin pod mentorstvom doc. dr. Ljuba Laha je malo 
občino v sončnem vremenu obiskala včeraj.

»To je pravzaprav idealna priložnost, da se delo študentov na Fakulteti 
za arhitekturo organizira na tak način, da je povezano z vsakodnevno prak
so, se pravi z reševanjem konkretnih problemov, ki obstajajo. In je to zago
tovo dobro izhodišče recimo za lokalno skupnost, na kakšen način se lotit 
nekega problema ali pa celo preverit svoja lastna izhodišča, svoja lastna 
stališča preko dela študentov«, je o delavnici in njenem namenu povedal 
doc. dr. Ljubo Lah.

Študentje 4. letnika 
arhitekture bodo 
pripravili predloge za 
ureditev trga v 
Šentrupertu. Da imajo 
tudi mladi dobre 
ideje, se zaveda tudi 
šentrupertski župan 
Rupert Gole, zato jih 
je pozval k 
sodelovanju. Bravo!

»Pričakujemo, da bodo celovito obdelali ob
močje ožjega jedra, to po-meni tudi ulice, ki se 
iztekajo iz tega trga proti severu, vzhodu, za
hodu in jugu, da bodo obdelali sam trg, prog
ramske vsebine na trgu. Verjetno bomo videli 
variante s hišo na trgu, brez hiše na trgu. Tudi 
mi se bomo pustili pač presenetiti«, je o priča
kovanih izidih urbanistične delavnice povedal 
župan Občine Šentrupert Rupert Gole, tudi 
sam sicer predavatelj na ljubljanski fakulteti za 
arhitekturo.

Študente je sprejel domači župan, ki jim je 
tudi predstavil zgodovino kraja. Nato so na obzidju ob cerkvi s fotoaparati 
v rokah poskušali začutiti utrip kraja, življenje trga. Strinjali so se, daje 
Šentrupert, v katerem je bila večina prvič, kraj, kjer se združujeta pretek
lost in sedanjost, bogata naravna in kulturna dediščina, da pa bi za trg mo
rali poiskati takšno rešitev, ki ga bo odprla in tako domačinom kot obisko
valcem ponudila nove vsebine. (Petra Krnc)

Janez Pavlin s.p., Gubčeva cesta 7, Trebnje - 07/30 44151

Vas bo očaral v vsakem letnem času, 
še posebej v poletni vročini

Frizerski 
studio Ela

Mateja 
Anžiček s.p. 
Gubčeva c. 19 
8210 Trebnje

040 417 628
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BREZ NAROČANJA!
Med čakanjem se boste lahko 
razvajali na masažnih stolih!

Uporabljamo vrhunsko 
lasno kozmetiko . j o i c o

DELOVNI ČAS: 
pon: 12-19 
tor: 8-15 
sre: 8-15 
čet: 12-19 
pet: 12-19 
sob:7-13 
nedelje in 
prazniki zaprto!
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Dragi prijatelji, občani in občanke; 
vsi, ki ste verjeli vame in v naš program!

Med prazniki sem prebirala knji
go pokojnega predsednika Janeza 
Drnovška Zlate misli o življenju in 
zavedanju. Čeprav jih je napisal že 
pred nekaj leti, sem dobila občutek, 
daje te misli namenil prav nam:

»Zdaj gremo lahko mirno naprej 
in se ne oziramo. Ni se treba žalos
titi, ni treba obžalovati. Kar se je 
zgodilo, se je moralo zgoditi. Bo
dimo zdaj mirni in pozitivni do vse
ga. Ne obžalujemo ničesar in ne 
obtožujemo nikogar. Vemo, da na 
današnji ravni zavedanja starih 
napak ne bi storili. Sveta v katerem 
živimo, ne bo zlahka mogoče spre
meniti ali izboljšati. Vendar je 
vredno poskusiti. Le z dvigom za
vedanja bo možno odpraviti vsa 
nakopičena neskladja, več kot nas 
bo, več bomo naredili. In ko bo do
sežena kritična masa. bomo lahko 
začeli resnično spreminjati svoj 
svet.«

Nekaj dni je od volitev, ravno to
liko, da se čustva pomirijo in da se 
misli uredijo. Za menoj in vsemi 
nami so zelo naporni dnevi, meseci 
in leta trdega in iskrenega dela in 
ne glede na rezultat, ne smemo ob
žalovati vloženega truda, pred
vsem pa ne smemo izgubiti volje, 
energije, idej in upanja, da bo tu
di pri nas enkrat bolje.

Pravijo, da ima oziranje v pre
teklost smisel le tedaj, če to služi

prihodnosti.
17. aprila j e 47 % od tistih obča

nov, ki so šli na volišča, povedalo, 
da si želijo sprememb, kar j e odlič
no znamenje in zagotovilo za pri
hodnost. Žal nas je bilo tokrat pre
malo; več kot 4000 občanov se ni 
udeležilo volitev. Verjemite, da 
smo se res maksimalno potrudili.

da bi nazorno predstavili temelje 
celostnega razvoja občine. Na eni
strani je bil bogat nabor dobrih 
del in projektov, izvedenih v zad
njih devetih letih, na drugi pa je 
bil predstavljen odličen, inova
tivni program, s primeri dobrih 
praks, v katerega smo vsi tako is
kreno verjeli. Rezultata volitev ne 
jemljem kot poraz. Naj nam bo vz

podbuda, da mora biti naš glas pro
dornejši, aktivnosti bolje pred
stavljene javnosti, naj bo naša za
veza k uspehu še večja.

V naslednjih štirih letih imamo 
čas in odgovornost, da razširimo 
svoj glas in ideje. Čeprav bomo za
črtano pot le nadaljevali, lahko re
čem tudi, da začenjamo znova, tok
rat na odličnih temeljih - s petimi 
DROT-ovimi svetniki v občinskem 
svetu. Še naprej se bomo trudili re
alizirati projekte, pomagali bomo 
društvom, posameznikom, zavo
dom, mladini, starostnikom, kme
tom, gospodarstvu, kulturi, športu, 
turizmu, ekologiji, da bi naredili 
naše kraje in vasi prijazne za biva
nje.......Se naprej bomo družbeno,
socialno in okoljsko odgovorni in 
občutljivi. O vsem Vas bomo tran
sparentno in odgovorno obveščali. 
Na nas se lahko obrnete kadarkoli - 
z Vašimi predlogi, idejami in teža
vami.

Iskreno sc zahvaljujem vsem, 
ki ste mi zaupali svoj glas. Iz srca 
hvala vsem, ki ste me javno pod
prli. Veliko hvaležnost čutim do 
vseh sodelavcev za vso pomoč in 
sodelovanje. Naša kampanja je 
združila neskončno veliko dob
rih, iskrenih, srčnih, strokovnih, 
vizionarskih, predanih ljudi in 
idej - v želji po napredku, razvo
ju, izkoriščanju potencialov za

prijaznejšo in priložnosti polno 
prihodnost tako v mestu kot na 
podeželju. Zaupam, da nas ta 
dragocena soustvarjalnost, žar, 
energija in vizija vodijo v varno 
prihodnost.

Spela Smuk

Hvala za zaupanj e!
Naj se prebere še tako klišejsko, 

najprej se želimo zahvaliti voliv
kam in volivcem, ki ste se udeležili 
volitev in namenili svoj glas listi 
D ROT ali naši kandidatki za župa
njo. Dosegli smo zelo velik uspeh, 
saj ima DROT največje število 
svetnikov v Občinskem svetu (5), 
za županjo pa nam je zmanjkalo 
nekaj več kot 3 % glasov.

t\
Kako naprej v dani situaciji? 

DROT nima nobenih možnosti vp
liva na odločanje v Občinskem 
svetu, bo pa aktivno sodeloval s 
strokovnimi predlogi in pobudami. 
Delovanje DROT bo usmerjeno iz
ključno za boljše življenje v naši 
občini. Pomembne so investicije v 
infrastrukturo, še pomembnejše pa 
so investicije v ljudi in njihov način 
življenja in ravno na tem področju 
je potrebno narediti naj večji korak 
naprej.
mag. David Klarič, predsednik DROT

Mchanoscrvin d.o.o.

Life/4^
Stari trg 5c, TREBNJE 
pon - pet 7-18h, sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590

liiffiinatni Didi 
Sue.lotiie

V šentlovrenški fari izdelali 
naj večjo velikonočno butaro do 
sedaj, merila je kar 18m!

19. april 2011 - Konjeniški klub Tcmcniške doline je letos že drugič or
ganiziral izdelavo velikonočne butare - velikanke. Letos je bila dolga kar 
18 metrov (lani 12m) in je največja, ki sojo kadarkoli izdelali v tej fari. Za 
k rušenje in urejanje butare so na Kukenbergu porabili teden dni, seveda 
pretežno popoldan oziroma v dela prostem času. Za transport do farne 
cerkve so uporabili posebej prirejen voz in samo z enim konjem. Za drugo 
leto napovedujejo izdelavo še večje, ki jo bodo dvignili pod nebo. Pri nje
ni izdelavi naj bi sodelovalo še veliko več faranov kot doslej. (BranePraznik)

Ivan llnikar s.p.

pleskarstvo 
fasaderstvo 
izdelava knacifa 
izdelava zunanjih obojev 
gradbena zidarska dela 
izposoja delovnega odra 729 808
izdelava škarp iz naravnega kamna 
svetovanje

POGREBNE STORITVE 
PERPAR 

Janez Perpar s.p.
Zaboršl 16. 1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113, 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si



Most v Zidanem mostu neprevozen, 
za pešce bi naj poskrbeli v kratkem!

6. maj 2011- »Včeraj so brez obvestila zaprli most nad Temenico v Zi
danem mostu pri Trebnjem zaradi obnove (obnove je bil več kot potreben). 
Problem je, ker niso uredili pomožne pešpoti. Ta mostje edina možnost za 
nas na drugi strani (Belšinja vas, Breza..), da pridemo do železniškega po
stajališča Stefan in postajališča šolskega avtobusa. Po povpraševanju na 
občini smo izvedeli od župana, da to ni problem občine.

Sprašujem se, čigav pa je problem, da otroci ne morejo v šolo in mi v 
službo. Danes bi se lahko končalo tudi tragično. 10 letni fantek je danes, 
ker ni mogel čez most domov, kar Temenico prečkal čez vodo. Kdo bi odgo
varjal, če bi sefantku kaj zgodilo. Kdo jeza to odgovoren«, se sprašuje bra
lec Matjaž.

Spoštovani Matjaž, hvala za obvestilo. Dobili ste odgovor, ki ni niti 
pod razno primeren za župana, v tem se kaže n jegova velikost. Za vaš 
odgovor smo zato poskrbeli mi. Problem kot tak res ni problem Občine, je 
pa problem Občine zato, ker so prizadeti njeni krajani. Župan se - kot kaže 
- tega ne zaveda. Pa gremo po vrsti.

Poklicali smo Jožeta Uhana, vodjo predstavništva CGP Trebnje, ki je 
dejal, daje lastnik te ceste DRSC. »Ko smo ugotovili, da so na mostu ne
varno načete mostnice, smo o tem takoj obvestili DRSC. Predlagali smo, 
da se most takoj zapre, s čimer so se na DRSC tudi strinjali. Taka stvar se 
namreč ne more v naprej predvideti, v smislu - čez tri dni bomo zaprli most. 
Most smo morali zapreti urgentno, ker je bil res nevaren, zato o tem tudi 
nismo mogli nikogar obvestiti«, je pojasnil Uhan, kije dodal, daje bil rav
no pred nekaj minutami na vezi s predstavnikom DRSC-ja, kije že na poti 
v Trebnje. O izidu sestanka, pove Uhan, nas bo obvestil.

V;' |

»Toda vse je odvisno od 
denarja. Če bodo na to

Problem nalomljenih 
mostnic bi se naj poja
vil, ker so preko vozili 
tudi najtežji tovornja
ki, kljub temu, daje bila 
z znakom določena 
omejitev na 10 ton. 
Uhan še pove, da ve, da 
so najbolj ogroženi peš
ci, zato bo DRSC-ju 
predlagal, da bi v naj
krajšem možnem času 
naredili brv za pešce. 

;e ji 
Če

pristali, bomo mi kot 
izvajalec to naredili, če ne 

bodo, pač ne bomo mogli«, še doda Uhan, ki pa seveda upa, da bodo 
Problem rešili v dobro krajanov.

Po sestanku nas je Uhan res poklical in povedal: »Brv ježe postavljena 
pri Bajcu, uporabljali sojo ljudje že prej kot neko bližnjico, sedaj pa smo se 
'udi uradno dogovorili, da dovoli, da je ves peš promet preko te njegove 
brvi. Mi bomo šli jutri tja, postavili bomo zastavice, znake, skratka, vse, da 
bodo pešcijasno usmerjeni, kam morajo iti. Kar se tiče mostu pa je tako. V 
Ponedeljek se bo direkcija (DRSC) odločita, kaj se bo zgodilo z obstoječimi 
nosilci, železnimi traverzami. Stare so okoli 30 let (in ne skoraj 120, kot 
misli župan. Tisto, kar je on gledal, je šifra jekla, op.p.) in so v slabem sta- 
nju. Nadzorni si jih je danes ogledal, poslikal in se bo preko vikenda odlo
mi, ali se bodo traverze zamenjale z novimi, ali bodo šle na peskanje in 
barvanje. V primeru peskanja in barvanja, bi naj bilo vse to narejeno - če 
ne bo nekih nepredvidenih težav z vremenom - nekje do 22. ali 23. maja, v 
Primeru novih traverz, pa se zna zadeva zavleči še za kakšen teden do 10 
dni.«

Zanimalo nas je tudi, koliko bo - kljub temu, da ne gre iz našega prora
čuna - približno stala obnova in izvedeli neke okvirne cifre. »Če gremo v 
Peskanje, bo vse skupaj koštalo okoli 15.000€, v primeru novih traverz, pa 
Po moje okoli 25.000€«. Huh, močne številke. (GoranSmuk)

Prenovljen in 
mobilen
NLB Klik je zdaj še preglednejši in enostavnejši /a uporabo, 
do njega pa lahko dostopate tudi z mobilnim telefonom. Za več 
informacij obiščite www.nlb.si/klik ali najbližjo NLB Poslovalnico.

nlbO

www.nlb.si/klik Kontaktni center: 01 477 20 00

Na krvodajalski akciji v Trebnjem 413 
krvodajalcev, od tega 17 takih, ki so 
kri darovali prvič

Letos je spomladi krvodajalska 
akcija potekala v Trebnjem točno 
po praznikih, torej v torek, sredo 
in četrtek, od 3. do 5. maja. V 
vseh treh dneh se je je udeležilo 
413 krvodajalcev, od tega 17 pr
vič. Največ krvodajalcev je prišlo 
v četrtek -154.

Z udeležbo so na OZRK Treb
nje zadovoljni, saj je udeležba 
takšna, kot prejšnje leto. Akcija je 
potekala tekoče, brez zapletov in 
dolgega čakanja, v Galaksiji pa so 
za krvodajalce spet poskrbeli za dobro pogostitev in sicer za kar tri menije 
malic ter pijačo.

Jeseni bo krvodajalska akcija 1.9. - Mokronog, 2.9. Šentrupert, 5. in 6.9.
Trebnje. (Goran Smuk)

Msrf„
PREVERI CENO AVTO ZAVAROVANJA GENERALI 

IN SODELUJ V NAGRADNI IGRI!
NAGRADNA IGRA POTTKA OD 19.4. DO 19 7.2011
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Zavari ivalnlni

PISARNA
TREBNJE

031/300-499

Več na www.generali.si in 080 70 77.



TREBNJE
07 3481 474
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JAMSTVO

JAMSTVO Z!;,

JAMSTV

Avto Slak f5??
Nova Jetta
Presenetljivo drugačna.
Z bogato serijsko opremo

JAMSTVO Zg;, Polo Bunny
Avtomatska klimatska naprava 
+ bogata serijska oprema ZE ZA

10.4801
Cena celja za model Polo Bunny 1.2 70KM

Touran
Prostor za 
domiselno udobje!
Z bogato serijsko opremo.

ŽE ZA

17.9901

__  Novi Passat
j ~ - •

LIMUZI. 
ŽE ZA

Slovenski avto 
leta 2011!

21.4001

Golf Rabbit
Avtomatska klimatska naprava 
+ bogata serijska oprema ZE ZA

13.9801
Cena celja za model Golf Rabbit 1.2 TSI, 105KM

Ugodno avtomobilsko zavarovanje s popustom do 75%!
Pokličite 031 450 111 ali pišite na: zavarovanje@avtoslak.si 

in se prepričajte o najugodnejši ponudbi!
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Most preko Temenice na 
Ponikvah razpada, 
manjkajo že tudi stebrički! 
Otvoritev čez 3 leta??

6. maj 2011 - »Bilo bi dobro, da bi dali tudi most na 
Ponikvah skozi Temenico v Cajtng, ker razpada in tudi 
še nekaj stebričkov manjka. Za hojo skozi most brez 
ograjeje to zelo slabo. "Pohvalno " za našega župana

Kastelica, ki živi oziroma je prijavljen na Dolenjih Po
nikvah. Zakaj pobira smeti, kaj nima bolj pametnega 
dela«, je zapisal krajan, uredništvu pa so podatki po
šiljatelja znani.

Kaj reči? To ste izvolili. Če ne prej, bo most obnov
ljen čez tri leta. Ali pa bo vsaj otvoritev takrat en
krat, saj bodo spet nove volitve. Seveda pa vam želi
mo, da se to zgodi prej. Apeliramo na voznike, naj bo
do tam zelo previdni, kajti most prečkajo tudi otroci. 
Spoštovani starši - vi pa opozorite svoje otroke na ne
varnost. Ne škodi, če slišijo še enkrat več! tC,mm Smuk)

Anton Strah predsednik KS 
Stefan, Mojca Pekolj utišala 
Kastelica in Žužka!

5. maj 2011 - Najpomembnejše, kar sc je doga
jalo včeraj na prvi seji Krajevne skupnosti Štefan, 
smo zajeli že v naslovu. Predsednik KS Štefan je 
postal Anton Strah, ki je bil predsednik že tudi mi- 
mili mandat.

Tudi včerajšnje seje KS Štefan sta se ob članih KS

udeležila Alojzij Kastelic in Metod Žužek, tokrat pa 
se jima je pridružil tudi direktor OU Rado Javornik. 
Prvi si je besedo - kakopak - »vzel« Alojzij Kastelic, ki 
je pozdravil vse prisotne ter jim čestital ob izvolitvi, 
nato pa s predlogom dnevnega reda začel z vodenjem 
seje. Na to je reagirala Mojca Pekolj, tajnica KS Ste
fan, sicer pa direktorica OU v občini Mokronog Tre
belno, kije županu naštela nekaj stvari, zakaj da on ni- 
nta pravice voditi seje. Ko je sejo želel začeti voditi 
Žužek, je enako povedala tudi njemu, nakar se je žu
pan brž izgovoril, daje želel besedo ravno predati naj- 
starejšemu članu KS, Antonu Strahu, ki bi naj vodil 
sejo.

Po četrt ure so se stvari pomirile in začeli so s sejo. 
Anton Strah je člane KS pozval, da predlagajo pred
sednika, na predlog Antona Bajca, da naj bo pred
sednik isti, kot do sedaj (torej Strah), so ga z večino tu
di potrdili. Strah je nato Bajcu vrnil »uslugo« in ga 
Postavil za njegovega namestnika. Člani Sveta oz. 
svetniki KS Štefan so Anton Kek, Anton Bajc, Nata
ša Klančar, Dean Verbič, Silva Zupančič in Janez 
Strmec.

Ko smo danes želeli od novoizvoljenega predsed
nika izvedeti kaj o načrtih, je telefon tako kot že tudi 
pred ca 14 dnevi zvonil v prazno. Klica do dandanes 
ni vrnil.

Nič zato, srečno tudi vam, KS Štefan! tOonmSmuk)

Darko Pekolj, novi 
predsednik KS Račje selo, 
želi sodelovati tudi z Romi!

4. maj 2011 - Sinoči so novega predsednika dobili 
tudi v KS Račje selo. Anton Zaletel je tako sedaj že 
nekdanji predsednik, novi predsednik te KS pa je 
postal Darko Pekolj, ki je širši skupnosti postal 
znan zaradi Romov, saj od njih brezkompromisno 
zahteva red ali drugače - da imajo le-ti tudi dolž
nosti in ne le pravice.

Na sinočnji seji so bili za predsednika predlagani 
trije kandidati. Trije člani KS so za predsednika pred
lagali Darka Pekolja, Franc Kresal je predlagal An
tona Zaletelja, ta pa nazaj Franca Kresala. Na koncu 
so se nekako dogovorili, da za predsednika KS izbe
rejo Pekolja, ki je nato prejel večino (izmed šestih) 
glasov (Riharda Peskarja na prvo sejo ni bilo). Člani 
sveta (vse kandidate in število glasov si lahko ogledate 
v priponki na Cajtng.com) KS Račje selo so tako 
Franc Kresal, Anton Zaletel, Vanja Skol, Mojca 
Viščck, Rihard Peskar in Mateja Novak, predsednik 
pa Darko Pekolj.

Ko smo novemu predsedniku sinoči čestitali, nas je 
najprej začudeno vprašal, kako da za to že vemo, nato 
pa seje zahvalil za čestitko. Darka Pekolja, ki bo ko
nec julija praznoval 50. rojstni dan, smo povprašali, če

- -ladje sc
r

je pričakoval tak razplet in seveda tudi, kakšni so nje
govi načrti v KS.

»Tak razplet sem pričakoval, ker sem videl, da so 
me sokrajanipodprli že na volitvah in mi namenili naj
več glasov. Seveda sem jim hvaležen za to in prepričan 
sem, da jih s svojim delom ne bom razočaral«, uvo
doma pove pohištveni mizar, sicer zaposlen v Vrtcu 
Trebnje. Glede načrtov pa Pekolj pove: »V tem man
datu je v načrtu čistilna naprava, ki bi naj bila locira
na pri ribniku oz. toplarju na Blatu oz. med romskim 
naseljem iz ribnikom. Želimo tudi narediti obvoznico 
mimo romskega naselja, kajti sedanja cesta je ozka in 
zato tudi nevarna. V načrtu je še en kup zastavljenih 
ciljev, katere smo zastavili že v minulem mandatu, kjer 
sem bil namestnik predsednika KS, zato te zadeve dob
ro poznam. Bomo videli, kako uspešni bomo«.

bi Romi tako živeli, kot mi, da bi imeli ne le pravice, 
ampak tudi dolžnosti, da bi hodili v šolo, da bi hodili v 
vrtec, pospravili in pospravljali naselje, skratka, 
želimo civilizirano romsko naselje, katero pa se mora 
omejiti in ne širiti«, je bil jasen Pekolj ter dodal, da je 
potrebno Romom dati vedeti, da morajo tudi sami kaj 
storiti in ne le čakati na nas, da mi vse naredimo. Se
veda pa je v prvi vrsti potrebno sodelovanje, katerega 
si želi tako z Matijo Hočevarjem, kakor tudi z ostali
mi Romi.

Čeprav je za svetnika v KS Račje selo kandidiralo 
kar osem krajanov iz Hudej - med njimi tudi poglavar 
romskega naselja Matija Hočevar , ni član KS postal 
nobeden od njih. »Žalosten sem, vsaj eden bi moral 
priti v KS, saj oni najbolj poznajo tamkajšnjo proble
matiko, pa naj bo to glede Romov ali pa glede deponije 
Globoko«, pove novoizvoljeni predsednik KS Račje 
selo, mi pa mu odvrnemo, da veliko pomeni že to, da 
se tega zaveda on. »Res je, a vseeno bi raje videl, če bi 
imeli enega tudi iz Hudej«, glede strukture članov v 
KS pove Pekolj.

V KS so sicer prišli kandidati iz Velike Sevnice, 
Blata in Račjega sela. Prepričani smo, da bodo tudi ti 
znali prisluhniti problemom Hudejčanov. Srečno tudi 
vam, KS Račje selo! j Gor m Smuk)

Nova rekordna obiskanost 
portala Cajtng.com!

3. maj 2011 - Dolgo časa je bil članek o smrti 
Marka Kolenca llenča najbolj bran članek na na
šem portalu, pri najnovejši analizi pa smo ugoto

»Mi hočemo določene probleme premakniti v zvezi 
omsko problematiko, želimo sodelovati, želimo, da

vili, da ni več tako. Najbolj bran članek do sedaj je 
postal članek, katerega smo objavili dan po volit
vah v občini Trebnje, v katerem smo med drugim 
tudi zapisali, da je župan Alojzij Kastelic do žu
panskega stolčka prišel s prevarami, zaničevanjem 
in samopomilovanjem.

Na drugo mesto najbolj branih člankov seje prebil 
članek, v katerem pišemo, daje Gorazd Marinček vlo
žil ugovor na delo volilnih organov, kar pomeni, da vas 
je zelo zanimalo, kako se bo končalo vse skupaj v zve
zi z letošnjimi domnevno spornimi županskimi vo
litvami. Dodajmo na tem mestu le, daje OVK ugovor 
Marinčka zavrnila, tak rezultat pa je Trdinatova napo
vedala še preden seje OVK sploh sestala. Zakaj ne želi 
nihče resno vzeti pod drobnogled trebanjske volitve pa 
bo ostalo vprašanje, na katerega odgovor bo - kot kaže 
- prinesel le čas.

Sledita članka o Marku Kolencu Hcnču, to sta ti
sta, ki sta bila dolgo časa najbolj brana med vsemi. Sle
di članek, kije nastal dan po prvem krogu volitev, kjer 
smo zapisali, da sta se v drugi krog uvrstila Kastelic 
in Špela Smuk, na Mirni da pa je postal župan Du
šan Skerbiš.

Sledita dva starejša članka, otvoritev hotela Opa
ra in takoimenovana »afera Grm«, naslednji med 
najbolj branimi članki pa je spet iz političnih vod, Se 
za Trebnje obetajo revolucionarne spremembe?

Dodajmo še nekaj številk... Obdobje začasa volitev 
je bilo tudi daleč najbolj obiskano. Zabeležili smo obi
sk okoli 2.600 obiskovalcev (nov rekord je 2.642 obi
skovalcev, 17.04.2011), sicer pa se število obiskoval
cev ob delavnikih giblje okoli - še vedno zelo velikih - 
1.200 obiskovalcev. Do sedaj je Cajtng.com obiskalo 
skoraj 54.000 različnih (!!!) uporabnikov, ki si jc 
skupno ogledalo preko 844.000 strani.

Več podatkov najdete na www.cajtng.com. Še enk
rat več - hvala, ker ste z nami! tGomiSmuk)

Zmaga mlajših dečkov 
RK Trimo na močnem 
mednarodnem turnirju v 
Termah Čatež

3. maj 2011 - V Termah Čatež je od 26. do 29. ap
rila potekal 1. Mednarodni rokometni turnir za 
mlajše dečke, letnik 1998 in mlajše. Turnirje orga
nizirala agencija Šport Plus iz Beograda, udeležilo 
pa se ga je 10 ekip (4 iz Srbije, 6 iz Slovenije), med 
katerimi je bila tudi ekipa RK Trimo iz Trebnjega, 
kije sicer zasedla 5. mesto v Sloveniji.

Trebanjski rokometaši so najprej s kar 20:7 prema
gali organizatorja turnirja, ekipo Šport Plus, nato pa 
še Škofjo Loko z 18:15. Drugi igralni dan so s 17:14 
pred nami pokleknili igralci ORK Šamot 65, v zadnji 
tekmi pa so padli tudi igralci iz Dobove, končni izid je 
bil visokih 21:9.

Rokometaši Trima so tako z vsemi zmagami zasedli 
prvo mesto v skupini B. V skupini A je vse tekme zma
gala ekipa Rukobel iz Beograda, zato sta se ti dve eki
pi pomerili za zmagovalca turnirja. Po rednem deluje 
bil izid 21:21, na koncu pa so pri strelih s 7m več zbra
nosti pokazali naši fantje in zmagali z 28:27 ter zasedli 
1. mesto na močnem mednarodnem turnirju.

Končni vrstni red: l.RK Trimo Trebnje (SLO),
2. RK Rukobel Beograd (SRB), 3. RK Škofja Loka 
(SLO), 4. RK Slovenj Gradec (SLO), 5. ORK Šamot 
65 Arandelovac (SRB), 6. RK Loka (SLO), 7. RK 
Metlika (SLO), 8. RK Dobova (SLO), 9. ŠR Šport 
Plus Beograd (SRB), 10.RK Arilje (SRB)

V najboljšo ekipo turnirja sta bila iz trebanjskih vrst 
izbrana Urban Verbič kot srednji bek in Luka Koleša 
kot desni zunanji igralec. Najboljšim ekipam je nag
rade podelil srbski veleposlanik v Sloveniji Predrag 
Filipov. Kot zanimivost še dodajmo, da so na turnirju 
tekme - prvič v rokometu - poskusno sodili trije sod
niki.
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»Moram povedati, da sem za ta turnir združil našo 
ekipo z nekaj igralci iz RK Sviš Ivančna Gorica, kajti 
nas je bilo premalo, ker so bili prazniki in ni bilo vseh 
otrok. A to nikakor ne zmanjšuje uspeha funtov«, je za 
naš portal uvodoma povedal trener RK Trimo David 
Lipoglavšek, ki je z eno izmed naših selekcij letos že 
osvojil naslov državnega prvaka, z drugo pa naslov dr
žavnega podprvaka. V nadaljevanju se popularni Li
pe osredotoči na tekmo proti Skofli Loki, kije bila, kot 
kaže, še posebej zanimiva... »Fantje so igrali res dob
ro, sploh tekmo proti Skojji Loki. Ta tekma je bila edi
na, katero smo igrah v polni zasedbi, kajti vsak dan je 
manjkalo vsaj nekaj fantov. Škofja Loka je tani zasedla 
2. mesto v državi, letos pa je spet na finalnem turnirju, 
torej gre res za odlično ekipo. A mi smo na tej tekmi ab
solutno prevladovali. Prvi polčas smo dobili za 8 go
lov (13:5), v drugem polčasu pa sem priložnost za igro 
ponudil vsem, zatoje bil končni izid "le" 18:15«.

Za konec nas zanima še, kako j e videl tekmo za prvo 
mesto in kdo vse je zaslužen za uspeh ... »Finalno tek
mo smo igrali proti Rukobelu iz Srbije in po rednem 
delu je bil rezultat izenačen 21:21. Nato so sledile 7 
metrovke. Mi smo zadeli vseh sedem strelov iz 7 met- 
rovke. Zadnji strel, ki gaje imel Rukobel, pa je naš vra
tar Jakob Stare ubranil in tako smo se veselili I. mes
ta. Urban Verbič in Luka Kolesa sta res da izstopala v 
igri naše ekipe, a pohvaliti moram vse igralce, ki so 
nastopili na lem turnirju«, je končal mladi, a že sedaj 
zelo uspešni trener naših mlajših selekcij David Lipo
glavšek. (Goran Smuk)

Šentrupertsko osnovno 
šolo obiskala delegacija iz 
Italije!

28. april 2011 - Danes je Šentrupert, natančneje 
tamkajšnjo osnovno šolo, obiskala delegacija iz ita
lijanskega mesteca Sarmede, znanega po festivalu 
ilustaeij Le immagini dclla fantasia. Domišljijske 
podobe. Med gosti iz Italije sta bila tudi župan Sar
mede Canzzian K.ddi in direktor festivala Leo Pia- 
zzolo, kiju je s šcntrupcrtskim županom seznanila 
Maruša Stupica, dolgoletna znanka obeh italijan
skih gostov.

Italjansko mestece Sarmede leži v pokrajini Veneto 
inje svetovno znano po festivalu ilustracij, na katerem

se vsako leto zberejo najboljši svetovni ilustratorji. 
Celotno mestece živi s festivalom in spremljevalnimi 
dogodki. Na lanski jesenski razstavijo razstavljala tu
di slovenska akademska slikarka Alenka Sottler, ki 
ima svoje korenine v Šentrupertu, kjer je nov dom naš
la tudi največkrat nagrajena slovenska slikanica Pe- 
pelka.

Goste so sprejeli župan Rupert Golc, direktorica 
občinske uprave Mateja Jazbec, ravnateljica Osnovne 
šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert Miroslava Brezo
var in avtor stalnih rasztav Slovenske slikanice za ot
roke sveta in Izvirne ilustracije mladinskih del, nekda
nji ravnatelj Jože Zupan. Razstava Slovenske slika
nice za otroke sveta danes šteje 442 del v 26 svetovnih 
jezikih, na razstavi Izvirne ilustracije mladinskih del 
pa je na ogled 450 izvirnikov in 50 grafičnih listov več 
kot 60 slovenskih ilustratorjev.

»Šentrupert s svojo zbirko v šoli zagotovo predsta
vlja nek unikat v slovenskem prostoru. Večkrat slišimo 
govoriti, da je to nek potencial, danes se pravzaprav 
dogaja tisto konkretno, konkreten korak naprej, da se 
ta galerija promovira tudi izven naših meja. Za pro
mocijske kanate pa smo izbrati prav tiste , ki na tem 
področju že veliko pomenijo. Sam sem obiska! v jeseni 
lanskega leta festival v občini Sarmede, kjer sem lahko 
spozna! najboljše svetovne ilustratorje in prav zaradi 
tega sem povabil župana in tudi direktorja tega festi
vala na obisk v Šentrupert,« je povedal župan Občine 
Šentrupert Rupert Gole.

Namen srečanja je bil predvsem predstavitev šen- 
trupertskih zbirk gostom in konkretni pogovori o mož
nostih sodelovanja v mednarodnih povezavah na pod
ročju ilustracij in ilustratorstva med obema občinama.

Na delovnem kosilu so se dogovorili, da naj bi v okvi
ru Poletja v Šentrupertu del razstave iz Sarmede raz
stavili v dolenjski občini. Takrat bi tudi napovedali so
delovanje med obema občinama, in sicer bi galerija v 
Šentrupertu pripravila tabor z enim od priznanih li
kovnih ilustratorjev, na katerega bi povabili otroke 
slovenskih osnovnih in srednjih šol. Posebna komi
sija bi nato izbrala tri najboljše mlade avtorje in 
jim omogočila obisk mednarodne šole ilustracije z 
najboljšimi svetovnimi ilustratorji v italjanskcm 
mestecu Sarmede. tPeira Krnci

Mokronoški otroci lahko 
že uporabljajo novo
zgrajeno športno dvorano!

Uporabno dovoljenje za nizkoenergetsko več
namensko športno dvorano s fotovoltaično elekt
rarno na strehi je bilo izdano 21. aprila, zato bodo 
osnovnošolci dvorano v torek, 3. maja 2011, ko sc 
vrnejo s počitnic, že lahko uporabljali.

Profesor športne vzgoje na OŠ Mokronog Matej

Dreža je povedal, da so novo športno dvorano težko 
pričakovali tako učenci kot športni pedagogi. »Ure 
športne vzgoje bodo še bolj kakovostne kot so bile do 
sedaj, izboljšali so se prostorski pogoji in tudi vidik 
varnosti. Razbremenil se bo tudi urnik športa na os
novni šoli, saj lahko v dvorani naenkrat vadijo tudi šti
ri skupine. Učenci bodo lahko končno zaigrali odboj
ko, rokomet, košarko, nogomet in badminton na pra
vih dimenzijah igrišča, velika novost v dvorani je tudi 
plezalna stena in pa vsa nova oprema, ki jo dvorana 
premore. S tem bomo razširili tudi program interesnih 
dejavnosti, kot so namizni tenis, rokomet, plezanje ... 
Hkrati pa sem vesel, da bodo novo, prijetno, bolj akus
tično in toplo dvorano preizkusili tudi učenci devetih 
razredov, ki na naši šoli letos zaključujejo šolanje.«

Primarna športna panoga v Mokronogu je sicer od
bojka, ki ima v kraju 40-letno tradicijo. Ob tem jubi
leju so mokronoški učenci dosegli četrto mesto na 
osnovnošolskem prvenstvu, kar je za tako majhen kraj 
in šolo velik uspeh.

»Sedem let truda vloženega v načrtovanje in grad
njo športne dvorane je poplačano s pridobitvijo upo
rabnega dovoljenja. Dvorano bomo začeli uporabljati 
v torek, 3. maja, zgolj za potrebe šole, širše pa po 
uradni otvoritvi, ki bo 27. avgusta. Do takrat pa bomo 
zgradili še drugo fazo, toje športni park pred Osnovno 
šolo Mokronog,« (e pojasnil župan Anton Maver in 
dodal, da so vse aktivnosti pri gradnji športne dvorane 
potekale skladno s časovnico.

Dvorana je bila grajena po načelu javno-zasebne- 
ga partnerstva, v katerem je Trimo Trebnje kot zaseb
ni partner vložil 2,5 milijona evrov, ostalo pa občina 
oziroma ministrstvo za šolstvo in šport ter Fundacija 
za šport. Skupna vrednost naložbe je dobre 3 milijone 
evrov. Trimu, kije koncesijo dobil za 15 let, bo občina 
letno plačevala okoli 250.000 evrov.

Poleg osrednjega igrišča so v dvorani tudi tribune 
za 400 obiskovalcev in dodatna, manjša večnamenska 
dvorana (denimo za predavanja, rekreativno vadbo 
aerobike, plesa ...). Dvorana je nizkoenergetska, kar 
pomeni, da se ogreva z na mestu načrpano vodo, ki ima 
12,5 stopinj, ki sejo dogreva s sončnimi kolektorji, 
po potrebi pa tudi s toplotno črpalko s sistemom tal
nega in stenskega toplovoda, v poletni mesecih pa z na 
mestu načrpano vodo preko istega cevovodnega sis
tema športno dvorano ohlajajo. /Petra Krnc)

Letos več kot sto krajanov 
po rekreacijski poti po 
obronkih KS Šentlovrenc

L maj 2011 - Letos seje na velikonočni ponede
ljek, na krožni rekreacijski poti po obronkih Kra

jevne skupnosti Šentlovrenc, zbralo več kot sto 
krajanov, gostov in tudi obiskovalcev iz drugih 
krajev. Tokrat je bil organiziran tretjič zapored in 
že lahko trdimo, da gre za tradicionalni pohod.

Krožna pot po obronkih KS Šentlovrenc je dolga 
približno 15 kilometrov. Začne se na najnižji točki 
nadmorske višine 280 m na Krtini. Pri Okrepčeval
nici Vavtar pohodniki dobijo informacije in »odloži
jo« svoje jeklene konjičke. Nato pot pelje mimo vasi 
Žabjek ter se nad njo povzpne po gozdu, nad vasema 
Mali in Veliki Videm, seveda gor in dol, do Videmske
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luže. Nato se pot nadaljuje z dviganjem in spuščanjem 
za Dolgo njivo do najvišje točke 424 mnmv. pod 
Spodnjim vrhom (v smeri proti Primskovem), ter 
zavije na asfaltno, takoimenovano žubensko cesto, s 
katere zavije na Kragulev hrib (396 mnmv). Tu je 
običajno tudi krajši postanek, organzatorji pa ponudi
jo hladno, osvežilno pijačo. S tega hriba se odpre ču
dovit razgled na značilno dolenjsko gričevje, okoliške 
vasi, Gorjance pa lahko vidimo kot na dlani. Poleg te
ga se od tu vidi še trebanjske vinorodne hribe, 
Vrhtrebnjc, Lisce, Sela Šumbcrk in kadar je obzorje 
čisto (»oprano« po dežju), celo vrh Sljemcna nad Za
grebom in v daljavi Snežnik...

Po kolovoznih poteh skozi gozd pelje pot nato do 
Vrhovega, čez Temenico na Medvedjek, za tem mi
mo Martinje vasi, Muhabrana in Kukcnbcrga, do 
izhodiščne točke na Krtini. Na koncu - tako kot se 
spodobi - slasten golaž.

Pot je primerna za vse starostne kategorije, za vse 
letne čase, za tekače in druge rekreativce ter konjeni
ke. Za ilustracijo: pot so zmogli tudi najmlajši, kar je 
videti na fotografijah. Pohodniki na postanku običajno 
slišijo tudi krajšo pripoved o zanimivostih iz okolice 
mimo katere hodijo. Tokrat so nekaj izvedeli o prebi
vališču jamskega človeka, kije imel svoje domovanje 
v Marovški zijalki, ter o najdenih ostalinah med iz
kopavanjem v sedemdesetih letih. Marsikdo arheo- 
loško-zgodovinskega pomena zijalke doslej še ni poz
nal.

Organizator, Turistično konjeniško društvo 
Krtina, in posamezniki iz KS Šentlovrenc so pohod 
pripravili zelo vzorno. Poleg označevanja poti so po
skrbeli tudi za čiščenje poti in okolice ter za zabavni 
del pohoda, predvsem pa za imenitno druženje med in 
po pohodu. (BranePraznik)

Ribiški pododbor 
Temenica izvedel čiščenje 
bregov reke Temenice ter 
ribnika Blato!

19. april 2011 - Člani Ribiške družine Novo mesto 
se zavedamo velikega pomena ohranjanja čistega in 
zdravega naravnega okolja, še posebej voda. S tem 
ciljem, že vsa leta v začetku spomladanskega obdobja, 
ob svetovnem dnevu voda in zemlje, organiziramo 
akcijo čiščenja bregov in strug vodotokov s katerimi 
upravljamo. V letošnjem letu smo organizirali akcijo

čiščenja, kije zajela reko Krko od Zagradca do Mršeče 
vasi, v dolžini 59 km in vse njene pritoke, še posebej 
potoke Temenico, Sušico, Težko vodo in Raduljo ter 
ribnik Blato pri Trebnjem. Zajeti so bili vodotoki na
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katerih ribiška družina, na podlagi koncesijske po
godbe, izvaja ribiško upravljanje. Namen akcije je oči
stiti bregove rek in potokov kosovnih in drugih od
padkov, ki onesnažujejo okolje. S to akcijo sc aktivno 
vključujemo v vseslovensko čistilno akcijo »Očistimo 
Slovenijo«.

V akciji čiščenja je ribiški pododbor Temenica, ki 
združuje člane s področja Trebnjega in Mirne Peči, 
izvedel čiščenje bregov reke Temenice ter ribnika Bla
ta, v dveh terminih.

V soboto, 09.04.2011, so člani s področja Trebnjega 
vključno s člani društva Dolenjska mornarica očistili 
brežino reke Temenice na relaciji od Velike Loke do 
mostu pri Mercator centru. Skupno seje zbralo 26 
udeležencev, od tega je manjša skupina poskrbela za 
čiščenje in ureditev na ribniku Blato. Nabrali so 22 
vreč odpadkov, ki so bile odpeljane na deponijo. V 
soboto, 16.04.2011, pa seje čistilne akcije brežin reke 
Temenice na relaciji Zijalo - Goriška vas, kjer Teme
nica ponikne na koncu mimopeške doline zbralo 22 
članov ribiške družine, pododbora Temenica. Akcija 
je potekala v okviru Občine Mirna peč pod nazivom 
»Očistimo Mirno Peč«. Delno so očistili tudi strugo 
reke ter skupno nabrali dve avtomobilski prikolici in 
25 vreč odpadkov.

Ribiči opažamo, da je bila količina smeti na pod
ročju Trebnjega manjša kot v preteklih letih, je pa v 
zelo slabem stanju struga Temenice, ki je polna raz
nih odpadkov in mulja neprijetnega vonja. Kljub 
prizadevanjiem ribiške družine za čim večjo vrstno 
pestrost rib, ki v Temenico vlaga avtohtone vrst rib kot 
so potočna postrv, ščuka, linj, platnica, podust, se 
populacije ribjih vrst iz leta v leto zmanjšujejo, prav 
tako upada tudi število rib.

(Predsednik ribiške družine Djordie Vučkovič)

V Vrtcu Trebnje smo 
zaključili z bralno značko, 
obiskala nas je Zvezdana 
Majhen

15. april 2011 - V vrtcu Trebnje je že drugo leto 
potekal program predšolske eko bralne značke, v 
kateri so letos sodelovali vsi otroci. Skupaj s starši

in strokovnimi delavci so od oktobra do aprila pre
birali slikanice z ekološko vsebino.

Po eno izmed knjig so skupine lahko prebrale s 
knjižničarko knjižnice Pavla Golic v Trebnjem. Bra-

1

nje je bilo povezano z umetniškimi dejavnostmi, ki so 
potekale tako v vrtcu kot v knjižnici.

Program smo zaključili 4. aprila 2011 s srečanji s 
slovensko književnico in psihologinjo Zvezdano 
Majhen. Vsaka starostna skupina je imel poseben 
zaključek. Zvezdana je z otroki odpotovala v svet pes
mic, ugank in nagajivih dogodivščin. Uprizorila nam 
je tudi svojo novo prisrčno zgodbo o Nogavički. Ot
roci so ji z navdušenjem sledili in tudi njo razveselili z 
deklamiranjem in poznavanjem pesmic, ki jih piše 
zanje. Vrtcu je podarila zadnji Zmajčkovo zgoščenko 
in svojo knjigo »Gugalnica za rime.«

Po podelitvi potrdil malim bralcem, smo se tudi mi 
ustvarjalki zahvalili za nepozabno doživetje, ki nam 
gaje pomagala soustvariti.

(Strokovne delavke oddelkov Slončki, Metulji, Pajkci, Indijančki)

Včeraj v Hrastniku 
prikegljali do treh osebnih 
rekordov!

15. april 2011 - Ko je kegljaška sezona za nami, 
kegljači ne mirujejo. Trebanjke se udeležujejo raz
nih kegljaških turnirjev, na katerih so več ali manj 
kar uspešne. Tako je bilo tudi včeraj.

Na odprtem mednarodnem turnirju Krškega, ki se 
odvija na kegljišču Log v Hrastniku, je bilo doseženo 
nekaj izjemnih izidov. V zelo močni konkurenci med 
nastopajočimi reprezentanti, tudi iz tujine, je Trebanj- 
ka Slavica Hribšek dosegla 595 podrtih kegljev. Poh
vale vreden je bil tudi nastop trenerjev prve in druge 
ekipe - Niko Goleš je postavil osebno znamko na 580, 
Jelka Oven pa na 533 podrtih kegljev. Pri članih vodi 
profesionalni igralec iz Trbovelj Uroš Stoklas, sicer 
reprezentant Makedonije s 681 podrtimi keglji.

(Kegljaški klub Trebr\ie)

Zadnja novica ...

Upravna enota bo 
preverjala Kastelčevo 
stalno prebivališče!

» Včeraj sem poslal na UE Trebnje anonimno pri
javo za pričetek postopka za ugotavljanje stalnega 
prebivališča župana Kastelica. Postopek morajo po 
uradni dolžnosti izpeljati. Bilo bi fajn, če jih povpra
šate, kaj bodo storili in kako bodo vodili postopek, da 
bomo vsi informirani, saj meni ne bodo odgovarjali, 
saj gre za anonimno prijavo. Za anonimno prijavo sem 
se odločil zaradi občutljivosti teme in ker bi nekateri te 
nečednosti župana lahko narobe razumeli, župan pa bi 
to zopet izkoristil kot napad nanj«, je tik pred zaključ
kom redakcije v anonimnem mailu (podpisnik je si
cer Janez Novak) zapisal bralec ter dodal vsebino ma- 
ila, katerega je naslovil na UE Trebnje (v nadaljeva
nju).

Spoštovani, v priponki vam pošiljam zahtevo, da 
UE Trebnje uvede postopek za ugotavljanje dejanske
ga stalnega prebivališča Alojzija Kastelica. Alojzij 
Kastelic dejansko stalno prebiva na območju druge 
občine (občine Mirna). Dejstvo se ugotovi v postopku 
ugotavljanja dejanskega stalnega prebivališča po 8. 
členu Zakona o prijavi prebivališča.

Zadevo smo v celoti objavili na Cajtng.com, kjer 
bomo tudi ažurno spremljali celotno dogajanje 
Okoli tega primera. (GoranSmuk)

Trebanjec Janez Prosenik je nastopil na
svetovno znanem in prestižnem
Bol cTOr-u in končal na odličnem 9. mestu

»Sanjsko je že to, da si sploh 
zraven, čepa dosežeš kakšen viden 
uspeh, pa je to sploh en zelo velik 
dogodek v življenju«, je občutke 
pred vsakoletno dirko leta, zna
menitem Bol d’orju v Magny Cou- 
rsu (FRA), strnil trebanjski moto 
dirkač Janez Prosenik, ki je nato 
na dirki nastopil in osvojil odlično 
9. mesto.

Janez Prosenik si je pred dirko 
sezone želel ponovitve lanskega 
rezultata, kar mu je - lahko rečemo 
- recimo tudi uspelo. Lani so Janez 
in ekipa ciljno črto prečkali kot

sedmi. Da pa je to odličen uspeh, 
pove dejstvo, da se za tekmo pri
javi okoli 80 ekip, na tekmo se jih 
uvrsti 54, do cilja pa jih pride (zelo 
naporno tekmo konča) le okoli 25.

Janez Prosenik je 30-letni Tre
banjec, kije motorist že od malih 
nog. Z vzdržljivostnimi dirkami se 
ukvarja tretje leto, največji uspeh 
pa je s svojo ekipo dosegel lani, ko 
so dosegli 8. mesto v skupnem seš
tevku SP. Kot zanimivost lahko za
pišemo, da je v moto svetu ekipa 
MCS, za katero vozi Janez, znana 
kot ekipa z največ smole. Lani, v 
zadnjem delu zadnje dirke, je nam
reč še kazalo, da bo ekipa MCS za
sedla tretje mesto v skupnem seš
tevku, prav na koncu pa se je vse 
obrnilo na glavo. Pri vsem tem je 
potrebno poudariti, da ne gre le za 
padce voznikov, ampak nemalo
krat pride tudi do okvare motorja, 
ponavadi take, ki se sicer zgodijo 
zelo redko.

Če je bil Janez predlani še tretji 
voznik moštva, lani pa drugi, je le
tos postal prvi voznik svojega 
moštva. A ni zaradi tega ostal v isti 
ekipi, kot lani. Na vprašanje, če je 
dobil kakšno ponudbo, da bi vozil 
za drugo ekipo, Janez odgovori pri
trdilno, a doda, da se je v vseh teh 
letih zelo spoprijateljil z osebjem 
iz ekipe, zato se je odločil, da dir
kanje nadaljuje v isti ekipi.

Rokometašice Krima prihajajo 
v Trebnje, vabljeni!

ROKOMETNA
LEO tekma s Krimovkami
ppiek 20.maJ oh 19 30, športna dvorana Trebn e

RK Krim : veterani RK Trimo Trebnje

V*°J%

TREBNJE

Spremljevalni program:
• licitacija drebd Andree Lekič in žege s podpisi igralk RK Krim
- Trebanjske maŽcrete 

Plesni studio Novo mesto
- Dun< ng Devils

Morda vse skupaj izgleda pre
prosto - sedeš na motor in se pelješ, 
a je za vzdržljivostno dirko potreb
no še marsikaj drugega. Tudi tre
ning, hudo dober trening. V času, 
ko ni tekem, Janez skrbi za svojo 
kondicijo s tekom in kolesarje
njem, pri Kovačiču v Grmu pa tre
nira na motokros progi, s katero 
obdrži fizično kondicijo, pred
vsem v rokah. Sredi marca je Pro
senik začel s prvimi treningi, 1. ap
rila pa je že odpeljal prvo dirko v 
italijanskem Misanu. Sloje za tek
mo Jura racing pokala, kjer je 
pred leti z lahkoto premagoval svo
je tekmece. Ta dirka mu je bila zato

bolj za trening, zasedel pa je eno
prvo in eno drugo mesto.

V Bol d’Orju je Janez torej za
sedel odlično 9. mesto (več na Caj- 
tng.com). Naslednja Janezova 
dirka bo 21.5. Albacete, Španija.

Dodajmo za konec, da so našega 
asa končno videli tudi drugi me
diji; pred dnevi je bil gost na Radiu 
Krka, intervju za revijo Motorist pa 
je izšel na kar šestih straneh. Šest 
strani ni omenjena revija namenila 
še niti enemu slovenskemu dirka
ču, kar le dokazuje, kako visoko je 
njegovo ime med poznavalci moto
Športa. (GoranSmuk)
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Kar 30 plesnih parov na plesnem 
večeru v trebanjski Galaksiji!

21. april 2011 - V Galaksiji je plesalo 30 plesnih parov. Če ste dogodek 
zamudili, imate še eno možnost 28. maja. V Galaksiji Trebnje je Plesna šola 
ART organizirala večer, na katerem so zaplesali pari, ki so obiskovali ples
ni tečaj omenjene šole. Seveda so se dogodka lahko udeležili tudi ostali, na 
koncu pa se je ob ple
su zabavalo kar 30 
plesnih parov iz 
Trebnjega in okoli
ce, ki so uživali do 1. 
zjutraj.

Zanimalo nas je, 
če se ljudje še odlo
čajo za učenje plesa.
»Seveda, zanimanje 
za tovrstne dogodke 
je čedalje večje, saj 
ljudje poteg polke in 
valčka radi zapleše
jo tudi diskpfoks, fo- 
kstmt, cha-cha-cha 
in druge standardne 
ter latinsko-ameriškeplese«,povedal plesni učitelj in lastnik Plesne šole 
A rt Matevž Jerman.

Na plesnem večeru j e Galaksija Trebnje poskrbela za dobro kulinariko. 
Plesna šola ART pa je animirala plesalce z skupinskim cha-cha-jem in 
valčkom. Zaradi velikega zanimanja bodo pred koncem plesne sezone 
plesni večer ponovili, že sedaj pa ste na ta dogodek, ki bo v soboto, 28. ma
ja ob 21 .00, toplo vabljeni.

V kolikor želite prejeti dodatne informacije v zvezi s plesnim dogod
kom, pokličite na 041 244 244. Glede na to, daje poletje pred vrati in se 
plesna sezona zaključuje, pa se boste lahko novih plesnih korakov s Plesno 
šolo ART ponovno učili že jeseni. iGomn Smuk)

Mchuru »servis d.0.0.

Stari trg 5c\ TREBNJE 
pon - pet 7-18h. sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590 .JPfS* 1

Smučarski skakalci v 
Šcntlovrencu odigrali 
prijateljsko nogometno tekmo

19. april 2011 - V Šcntlovrencu so se na prijateljski nogometni tekmi v 
malem nogometu pomerili člani slovenske smučarske skakalne elite in do
mači nogometaši. Srečanje so vzorno pripravili člani ŠD Šentlovrenc (naj 
zašepetamo na uho, da po zelo dobrih zvezah). Osmerica skakalcev, na če
lu katerih je bil veteran Primož Peterka, seje "za ogrevanje" najprej po
merila z domačimi pionirji, ki so sc na igrišču borili kot levi, tako da rezul
tat 3:1 za reprezentante, nikakor ni pravi kazalec borbenosti. Pionirji so z 
nekaj domiselnimi akcijami pokazali uigrani ekipi skakalcev, da pač niso 
od muh.

Za tem so se s skakalci pomerili še člani. Tudi ti so morali priznati pre
moč skakalcev (5:3), ki jim je sicer nogomet vse leto v "nogah", saj je ses
tavni del njihovega napornega treninga. Na tekmi seje zbralo kar precej 
gledalcev, ki so navdušeno bodrili vse ekipe in tako pokazali, da ni šlo sa
mo za prestižno tekmovanje, temveč za pravo prijateljsko srečanje. Na 
zaključku: slastni žar, avtogrami, burne razprave in seveda sok (izjeme 
med domačini smo šteli na prste ene roke). Tako gostje kot domači igralci 
ter ljubitelji okroglega usnja, so bili enotni, daje bil izredno lep, prijeten in 
navsezadnje vznemirljiv pomladanski dogodek. tlhmtlhuinik}

Na KŠOT-ovem kresovanju na 
Viti seje zbralo okoli 100 ljudi

6. maj 2011 - Klub študentov občine Trebnje je skupaj s Športnim cent
rom Vita za praznik dela, I. maj, organiziral kresovanje. Tovrstni projekti 
so v preteklosti že obstajali in ker so bili uspešni, smo se jih odločili obu
diti. Poskrbeli smo tudi za veselo glasbo, zabaval nas je Ansambel Doli

narji, med odmori pa DJ Dicksmash. Kombi
nacija narodnozabavne in popularne glasbe je 
bila precej posrečena. Kres smo postavili člani 
kluba sami, za material pa se moramo zahvaliti 
podjetjema Lesa rt in Udoma.

Kres sicer ni bil ravno naj večji v okolici,je bil 
pa vseeno "zvezda večera". Prižgali smo ga ok-

m
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rog 22.00 ure, gorel pa je še dolgo v noč. Toliko časa je trajalo tudi veselo 
druženje kakih stotih obiskovalcev. Ti so bili vseh starosti, tako mladi, na
ši člani, kot starejši.

Želimo si in trudimo se delati take projekte, da povezujemo krajane tu
di medgeneracijsko, jim nudimo zabavo in prijetno dogajanje. Glede na 
njihov odziv in na navdušenje nove "šefice" Vite Lane Grandovec, bomo 
projekte na Viti v toplejšem delu leta še ponavljali. Ses eda bomo organizi
rali še druge projekte, ker si želimo v zaspano Trebnje, vnesti nekaj živah
nosti. (Janez Kravcar KŠOT)

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA,
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.com

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih roko 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

— —



CLIO z|8.990€ ali 
lll€/mesec

Bogata serijska oprema:
klima, avtoradio, abs, električni paket,

UGODNOSTI 
V AC VOVK:

■ gratis zavarovanje za 1 leto*
■ gratis podaljšana garancija 
41et/80.000km** LETA

• možnost financiranja 
brez pologa***

• menjava staro za novo

MODUS
že za 9.490€ ali 

118€/mesec
CLIO Storia

Abs, 4x airbag, klima, avtoradio, el.paket..

Omejena serija Clio storia Voyage z ogromno 
serijske opreme (klima, radio, abs, potovalni 
računalnik, tempomat, el. paket....)

MEGANE COLOR EDITION:

žeza14.390€ scenic
žeza14.990€

Serija color editon Barvni dodatki v 
notranjosti, volanski obroč in ročica 
menjalnika v usnju, ESP, regulator in 
omejevalnik hitrosti, avtomatska klimatska 
naprava, radio MP3 z Bluetooth® tehnologijo 
in vpadljiv videz 16-palčnih kolesnih 
pokrovov zagotovo ne bodo ostali neopaženi.

Klima, Abs, Esp, radio Mp3, 6x airbag

Izračun je narejen na dan 6.5. 2011 za CLIO 1.2 16V / MODUS 1.2 16V. Maloprodajna cena, ki že 
vključuje DDV, znaša 8.990 / 9.490,00 EUR. Informativni Izračun za skupni znesek kredita v 
višini 8.990 / 9.490 EUR je narejen za dobo odplačila 96 mesecev In upošteva spremenljivo 
obrestno mero 6-mesečni Euribor (1,531 %) + 2,65 % in polog 0 EUR. EOM = 5,35 % In se 
lahko spremeni, če sc spremeni katerikoli element v izračunu. Skupni znesek, ki ga mora 
odplačati kreditojemalec, znaša 10.972,81 / 11.58239 EUR, od tega znaša zavarovalna premija 
379,21 / 400,31 EUR. Kreditojemalec vrne kredit v 96 mesečnih obrokih v višini 110,35/
116,48 EUR.

Avto Center Vovk,,.. (>
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 • 07/3481 724 • www.avto-vovk.si RENAULT



GOSTILNA

glTLUBC#*
Avtobusni prevozi Kastigar & Rokast d.o.o.

Dobrnič 13, Dobrnič - 07/34 65 260 
Delovni čas: vse dni v letu od 7. do 23. ure

PIZZE
MALICE

NEDELJSKA KOSILA 
JEDI NA ŽLICO 
JEDI NA ŽARU 

JEDI PO NAROČILU

GOSTILNA 
PR’ IUBČKU

osKR
J>

FRIZERSKI
SALON

Prijazno vabljeni v frizerski salon 
in gostilno Pr’ lubčku!

Saj veste ...
PR' LUBČKU JE VEDNO LEPO ...


